
 
Číslo zápisnice: FnPŠ-SR-1/2023 

 
 

 

ZÁPISNICA 
z 37. zasadnutia správnej rady Fondu na podporu športu 

 
 
 
 

Miesto konania: Mestský úrad, Hlavná ul. č. 73, Prešov (1. poschodie - prijímacia sieň) 
 
Dátum a čas konania: 03.02.2023, od 09:00 hod. do 16:45 hod. 
 
 
Členovia SR FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 
1. Ladislav Križan, predseda SR FNPŠ 
2. Gábor Asványi, podpredseda SR FNPŠ 
3. Lukáš Pitek, člen SR FNPŠ 
4. Ivan Greguška, člen SR FNPŠ 
5. Miroslav Dráb, člen SR FNPŠ 
6. Dušan Šaradín, člen SR FNPŠ 
7. Branislav Tréger, člen SR FNPŠ 
8. Michal Varmus, člen SR FNPŠ 
9. Jozef Krnáč, člen SR FNPŠ 
10. Miroslav Lažo, člen SR FNPŠ 
11. Patrik Hrbek, člen SR FNPŠ 
 
Členovia SR FNPŠ neprítomní a ospravedlnení na zasadnutí: 

- 
Členovia DR FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 

Peter Dedík, predseda DR FNPŠ  
 
Pracovníci kancelárie FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 

Michal Fabian, právnik kancelárie FNPŠ 
Silvia Ondrejčáková, koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ 
Michal Noga, projektový manažér kancelárie FNPŠ 
Radoslav Jenčuš, projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ 
Lucia Antolová, media officer kancelárie FNPŠ 
Adriana Bertóková, externá pracovníčka kancelárie FNPŠ pre finančnú kontrolu v rámci výzvy č. 2021/002 

 
Prizvaní hostia na zasadnutí: 
 
 František Oľha, primátor mesta Prešov 
 Peter Krajňák, 2. zástupca primátora mesta Prešov  
 Jozef Kanuščák, podpredseda Prešovského samosprávneho kraja  
 Lýdia Budziňáková, vedúca odboru majetku a investícií Prešovského samosprávneho kraja  
 Ľuboš Micheľ, poslanec mesta Prešov 
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ROKOVANIE O JEDNOTLIVÝCH BODOCH PODĽA PROGRAMU ZASADNUTIA 
 
 
1. OTVORENIE A SCHVAĽOVANIE NÁVRHU PROGRAMU ZASADNUTIA VRÁTANE PRÍPADNÝCH ZMIEN 
A DOPLNKOV 
 
Zasadnutie správnej rady Fondu na podporu športu (ďalej len „SR FNPŠ“) otvoril predseda SR FNPŠ p. Ladislav 
Križan, ktorý na úvod privítal členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí a všetkých hostí, a skonštatoval, že SR 
FNPŠ je v zmysle článku 4 ods. 3 Rokovacieho poriadku SR FNPŠ uznášaniaschopná. Vypracovaním zápisnice 
zo zasadnutia SR FNPŠ bol poverený právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian a overením zápisnice 
koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková.  
 
Na úvod zasadnutia predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan privítal nových členov SR FNPŠ vymenovaných 
ministrom Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky (ďalej len „MŠVVŠ SR“) dňa 
30.01.2023, a to p. Patrika Hrbeka, ktorý bol vymenovaný na návrh Slovenského olympijského a športového výboru 
(ďalej len „SOŠV“) a p. Miroslava Laža vymenovaného na návrh Slovenského zväzu ľadového hokeja (ďalej len 
„SZĽH“). Ďalej členov SR FNPŠ informoval, že ministrom MŠVVŠ SR bol do funkcie podpredsedu SR FNPŠ 
vymenovaný člen SR FNPŠ p. Gábor Asványi. Následne kontinuálne pokračoval v programe 37. zasadnutia SR 
FNPŠ, ktorý bol zaslaný všetkým členom SR FNPŠ v termíne 7 dní pred konaním zasadnutia vrátane materiálov a 
podkladov, za čo poďakoval kolegom z kancelárie FNPŠ. Vzhľadom na skutočnosť, že od 15.06.2022 je účinný 
zákon č. 177/2022 Z. z., ktorým sa menil a dopĺňal zákon č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon o fonde“) v zmysle novelizovaného 
znenia ustanovenia § 7 ods. 6 zákona o fonde sa z každého zasadnutia SR FNPŠ vyhotovuje okrem zápisu aj 
zvukový záznam. Zvukový záznam sa rovnako ako zápis zverejňujú na webovom sídle Fondu na podporu športu 
do desiatich dní od zasadnutia SR FNPŠ na čas do uplynutia jedného roka od skončenia funkčného obdobia 
príslušnej správnej rady. Zvukový záznam alebo jeho časť sa nezverejňuje, ak tak výslovne rozhodla SR FNPŠ.  
 
Na základe uvedeného predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan požiadal členov SR FNPŠ, aby o predmetnej 
povinnosti rozhodli v úvode zasadnutia. 
 
 
Po diskusii členovia SR FNPŠ hlasovali o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 1/1/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje nezverejňovať zvukový záznam alebo jeho časti 
zo zasadnutia správnej rady Fondu na podporu športu v zmysle § 7 ods. 6 zákona o fonde. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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Návrh programu zasadnutia SR FNPŠ:  
 

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien a doplnkov 
2. Športová infraštruktúra na území mesta Prešov - história, stav a perspektívy predstavené primátorom 

mesta a jeho tímom 
3. Športová infraštruktúra na území Prešovského samosprávneho kraja - história, stav a perspektívy 

predstavené predsedom kraja a jeho tímom 
4. Informácia o výsledkoch hlasovania „per rollam“ v čase medzi riadnymi zasadnutiami správnej rady Fondu 

na podporu športu 
5. Kontrola plnenia uznesení 
6. Informácia od predsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného zasadnutia 
7. Prerokovanie žiadosti o prehodnotenie výzvy na vrátenie mimoriadnej podpory zo dňa 02.12.2022 

prijímateľa FK Poprad poskytnutej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie mimoriadnej 
podpory pre profesionálne športové kluby č. 2021/003 

8. Schvaľovanie rozpočtu Fondu na podporu športu na rok 2023 
9. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001 
a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory 

športu 
b) schvaľovanie zmien v projektoch na základe žiadostí predložených prijímateľmi 

10. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 

a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory 

športu 

b) schvaľovanie zmien v projektoch na základe žiadostí predložených prijímateľmi 

11. Informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory v rámci výzvy 

na predkladanie žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory pre podniky prevádzkujúce športovú 

infraštruktúru č. 2022/001 

12. Informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory v rámci osobitnej 

výzvy číslo: 2021/002 – amatérske športové kluby a organizácie 

13. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 

a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 

a) prerokovanie spôsobu kreovania členov odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ 

b) prerokovanie návrhu zásad, spôsobu a kritérií hodnotenia žiadostí o poskytnutie príspevku 

na projekt 

c) prerokovanie návrhu vzorovej zmluvy o príspevku na projekt podpory športu podľa § 19 zákona 

o fonde 

14. Vymenovanie riaditeľa na základe výsledkov výberového konania zo dňa 22.12.2022 

15. Športová infraštruktúra národného významu 

a) informácia o aktuálnom stave rozpracovania projektov na prvý polrok 2023 

16. Rôzne 

 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan konštatoval, že do dňa konania zasadnutia mu nebol doručený žiadny návrh 
na zmenu a doplnenie doručeného návrhu programu, ktorý bol zaslaný spolu s materiálmi k zasadnutiu členom SR 
FNPŠ. 
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Po diskusii členovia SR FNPŠ hlasovali o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 1/1/2023 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh programu zasadnutia: 
 

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien a doplnkov 
2. Športová infraštruktúra na území mesta Prešov - história, stav a perspektívy predstavené 

primátorom mesta a jeho tímom 
3. Športová infraštruktúra na území Prešovského samosprávneho kraja - história, stav a perspektívy 

predstavené predsedom kraja a jeho tímom 
4. Informácia o výsledkoch hlasovania „per rollam“ v čase medzi riadnymi zasadnutiami správnej 

rady Fondu na podporu športu 
5. Kontrola plnenia uznesení 
6. Informácia od predsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného zasadnutia 
7. Prerokovanie žiadosti o prehodnotenie výzvy na vrátenie mimoriadnej podpory zo dňa 02.12.2022 

prijímateľa FK Poprad poskytnutej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie 
mimoriadnej podpory pre profesionálne športové kluby č. 2021/003 

8. Schvaľovanie rozpočtu Fondu na podporu športu na rok 2023 
9. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001 
a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 

podpory športu 
b) schvaľovanie zmien v projektoch na základe žiadostí predložených prijímateľmi 

10. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 

a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 

podpory športu 

b) schvaľovanie zmien v projektoch na základe žiadostí predložených prijímateľmi 

11. Informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory v rámci 

výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory pre podniky prevádzkujúce 

športovú infraštruktúru č. 2022/001 

12. Informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory v rámci 

osobitnej výzvy číslo: 2021/002 – amatérske športové kluby a organizácie 

13. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 

a) prerokovanie spôsobu kreovania členov odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ 

b) prerokovanie návrhu zásad, spôsobu a kritérií hodnotenia žiadostí o poskytnutie 

príspevku na projekt 

c) prerokovanie návrhu vzorovej zmluvy o príspevku na projekt podpory športu podľa § 19 

zákona o fonde 

14. Vymenovanie riaditeľa na základe výsledkov výberového konania zo dňa 22.12.2022 

15. Športová infraštruktúra národného významu 

a) informácia o aktuálnom stave rozpracovania projektov na prvý polrok 2023 

16. Rôzne 

 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
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Za: 11 

 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
2. ŠPORTOVÁ INFRAŠTRUKTÚRA NA ÚZEMÍ MESTA PREŠOV - HISTÓRIA, STAV A PERSPEKTÍVY 
PREDSTAVENÉ PRIMÁTOROM MESTA A JEHO TÍMOM 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol bod programu a na úvod poďakoval v mene celého Fondu 
na podporu športu primátorovi mesta Prešov p. Františkovi Oľhovi za srdečné privítanie v priestoroch Prijímacej 
sieni Mestského úradu v Prešove a prehliadku vybranej športovej infraštruktúry v meste a jeho okolí v rámci 
hierarchie priorít mesta, ktorú si členovia SR FNPŠ mali možnosť pozrieť osobne predchádzajúci deň. Členovia SR 
FNPŠ mali možnosť sa oboznámiť aj so stavom výstavby nového futbalového štadióna v Prešove, a to aj vzhľadom 
na nedávne rozhodnutie Únie európskych futbalových asociácií UEFA o pridelení organizácie Majstrovstiev Európy 
hráčov do 21 rokov, kde jedným z hostiteľských miest má byť práve mesto Prešov. Vzhľadom na uvedené požiadal 
primátora mesta Prešov p. Františka Oľhu, aby informoval členov SR FNPŠ najskôr o stave a ďalšom pokračovaní 
tohto projektu. Následne mu odovzdal slovo.  
 
Na úvod primátor mesta Prešov p. František Oľha uviedol, že projekt výstavby nového futbalového štadióna 
„Futbal TATRAN arény“ v Prešove (ďalej len „Tatran Aréna“) patrí už dlhodobo k jedným z priorít mesta Prešov 
a jedná sa z hľadiska projektovej pripravenosti o pripravený projekt. Členov SR FNPŠ informoval, že sa mestu 
podarilo v rámci verejného obstarávania vysúťažiť dodávateľa stavebných prác a celý projekt aktuálne prešiel 
rozhodnutím mestskej rady. Predbežne disponujú súhlasom mestského zastupiteľstva a zastupiteľstva 
Prešovského samosprávneho kraja (ďalej len „PSK“) na schválenie a uzatvorenie zmluvy s víťazným uchádzačom, 
ktorým sa stala obchodná spoločnosť AVA-stav, s.r.o. Dňa 13.02.2023 by sa malo uskutočniť zasadnutie 
zastupiteľstva na PSK, kde by poslanci mali odsúhlasiť uzatvorenie zmluvy so zhotoviteľom a dňa 22.02.2023 to 
bude predmetom programu aj zastupiteľstva mesta Prešov. Projekt výstavby Tatran Arény je rozdelený na dve fázy 
a vo finále by malo ísť o štadión kategórie UEFA III. V rámci prvej fázy projektu by malo dôjsť k výstavbe hlavnej 
tribúny, hracej plochy, stožiarov osvetlenia (len zemné práce a základy), vstupných brán a turniketov, vstaviek – 
tribúna B, C, D (len zemné práce + základy), energobloku, vykurovania trávnika, preložky kanalizácie, areálovej 
splaškovej kanalizácie, areálovej dažďovej kanalizácie, vsakovania, vodovodnej prípojky, areálového rozvodu 
vody, požiarnej nádrže, studní, úžitkového vodovodu, akumulačnej nádrže, rozšírenia STL distribučnej siete, STL 
pripojovacieho plynovodu, prípojky SLP, spevnených plôch, parkoviska Čapajevova, oporného múra (len zemné 
práce a základy), búracích prác (druhá a tretia etapa), prevádzkových súborov (EPS, HSP, poplachové systémy, 
slaboprúdy, vstupný a informačný systém, výťahy, MaR, SHZ vodná clona). V rámci tejto fázy projektu sa počíta 
s rozpočtom vo výške okolo 17 mil. EUR. Mesto Prešov a PSK sú pripravení na financovanie tohto projektu, keďže 
rozpočty oboch subjektov by malo pokryť náklady na výstavbu. Predpokladaná doba výstavby prvej fázy je 12 
mesiacov od prevzatia staveniska zhotoviteľom. Ak budú disponovať všetkými dôležitými podkladmi vrátane 
rozhodnutia Protimonopolného úradu Slovenskej republiky (ďalej len „PMÚ“) a budú mať záväzok zhotoviteľa, že 
pri drobnej zmene projektu, ktorá bude nutná pred samotným dokončením projektu, nedôjde k navýšeniu sumy 
projektu, čo majú predbežne odsúhlasené, v danom okamihu budú pripravení spoločne spolu s PSK dať súhlas 
na uzatvorenie zmluvy so zhotoviteľom a odovzdanie staveniska. Stanovený termín výstavby umožňuje stihnúť 
veľmi dôležitý termín, ktorým je hostenie futbalového turnaja Majstrovstiev Európy hráčov do 21 rokov v roku 2025. 
Druhá fáza výstavby Tatran Arény by mala trvať 6 mesiacov. Na základe vzájomných rokovaní predpokladajú, že 
v tomto roku 2023 by malo byť preinvestovaných približne 75 % finančných prostriedkov z celkovej sumy prvej 
etapy. Počas výstavby budú rokovať o finančnom krytí v rámci druhej etapy, kde budú potrebovať získať finančné 
zdroje na financovanie. Cieľom je, aby celý proces výstavby prvej a druhej etapy prebiehal kontinuálne. Zmluva 
o dielo so zhotoviteľom sa uzatvára samostatne na prvú etapu a druhú etapu s tým, že koncom roka 2024 by sa 
postupne pripravoval zhotoviteľ na druhú fázu projektu.  
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Výsledná obstaraná suma v rámci verejného obstarávania bola nižšia ako predpokladaná hodnota zákazky, čo 
vníma pozitívne. V rámci plánu projektu by sa mala robiť jedna spomínaná drobná zmena pred dokončením stavby, 
a to v časti parkovísk v počte 11 parkovacích miest, ktoré chcú premiestniť. To bude ešte predmetom rokovania 
so zhotoviteľom. V blízkosti plánovanej výstavby Tatran Arény sa nachádza ešte stará tribúna, kde jej vlastník má 
v zámere ju zbúrať a následne vystavať bežnú občiansku vybavenosť.  
 
Ďalším významným projektom mesta Prešov je investícia do rozšírenia a dobudovania futbalového areálu 
v Jazdeckom areáli na Sídlisku III., a to najmä pre účely akadémie FC Tatran Prešov s kritériami vhodnými 
na II. najvyššiu súťaž v kategórii dospelých podľa interných predpisov Slovenského futbalového zväzu (ďalej len 
„SFZ“). V súčasnosti je podaná žiadosť o vydanie územného rozhodnutia a stavebného povolenia. Majetkovo-
právne vzťahy v rámci pozemkov, kde by sa malo toto športovisko nachádzať, sú vysporiadané. Odhadovaná cena 
projektu je vo výške 600.000 EUR – 800.000 EUR. Tento tzv. „malý štadión“ má byť domovským stánkom 
FC Tatran Prešov do ukončenia stavby Tatran Arény. Následne primátor mesta Prešov p. František Oľha požiadal 
o prípadné doplnenie poslanca mesta Prešov p. Ľuboša Micheľa, ktorý je zároveň zástupcom futbalového klubu 
FC Tatran Prešov.  
 
Poslanec mesta Prešov p. Ľuboš Micheľ na úvod poďakoval Fondu na podporu športu za podporu projektu 
tréningovej plochy s umelým povrchom, ktorý bol zrealizovaný v areáli Základnej školy na Prostejovskej ul. 
Následne informoval členov SR FNPŠ, že v prípade projektu dobudovania futbalového areálu v Jazdeckom areáli 
má vo februári naplánované pracovné stretnutie, kde bude rokovať o podpore aj so zástupcami SFZ. Zámerom je 
vybudovať akési „zimné regionálne futbalové centrum“, pretože podľa jeho názoru na Slovensku nie sú nikde 
v takejto blízkosti dve futbalové ihriská s umelým povrchom, ktoré by dávali možnosť SFZ a Východoslovenskému 
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futbalovému zväzu organizovať zimné sústredenia pre mládežnícke reprezentácie, a aby záber športoviska bol čo 
najväčší.  

 

 
 

 
 
Na uvedené predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan reagoval a uviedol, že by dal priestor aktuálne na reakcie 
a otázky k tomuto projektu členom SR FNPŠ, nakoľko ide o významný projekt a následne by sa ďalej pokračovalo.  
 
O slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger a na úvod ospravedlnil svoju neprítomnosť na plánovanej 
prehliadke športovísk a následne doplnil, že podľa jeho názoru tu vzniká taká nepredvídateľnosť. Po rokovaní 
v Národnej rade Slovenskej republiky boli prijaté predbežné závery, že vzhľadom na dlhovú brzdu sa bude 
s výdajmi štátu najbližšie obdobie šetriť. Vzhľadom na nepredvídateľnú situáciu v dôsledku nepriaznivého stavu 
s energiami vyslovil odporúčanie a navrhol prípadnú pomoc zástupcom mesta Prešov, ak nebude predpokladaný 
výkaz-výmer v komparácií s realitou, tak potom bude na mieste sa obrátiť na Ministerstvo dopravy Slovenskej 
republiky, kde je možné dožiadať finančné prostriedky v prípade navýšenia stavebných materiálov. Bude to však 
potrebné odkonzultovať aj s Úradom pre verejné obstarávanie. 
 
Následne si vzal slovo predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a uviedol, že ak príslušné zastupiteľstvá mesta a PSK 
vydajú kladné stanoviská k zmluve o dielo so zhotoviteľom, tak by mohlo v krátkej lehote dôjsť k jej podpisu. V tejto 
súvislosti sa aj vo vzťahu ku Košickej futbalovej aréne (ďalej len „KFA“) opýtal na otázku prípadnej štátnej pomoci. 
V rámci KFA sa viedli dlhé rokovania, ktoré na konci dňa boli úspešné a bolo vydané kladné stanovisko k štátnej 
pomoci zo strany PMÚ. V tejto súvislosti dal do pozornosti pri príprave dokumentácie, aby sa zamerali aj na túto 
stránku veci a ponúkol aj skúsenosť s KFA, aby sa takéáto situácia už neopakovala v prípade požiadavky podpory 
projektu z verejných zdrojov. Keďže by sa rozostavala stavba a bola by všeobecná zhoda ju dokončiť, avšak 
nastala by problematika s dostavbou športoviska práve z takýchto dôvodov. V pôvodnom diskutovanom zozname 
prioritnej športovej infraštruktúry, ktorá sa týka napríklad olympijských športov, ktoré nemajú svoje národné 
tréningové centrá sa potom ako prišlo k zmene okolností ,,prišila“ táto najväčšia športová udalosť akou sú 
Majstrovstvá Európy do 21 rokov vo futbale v roku 2025, kde sa ako hostiteľský štadión ocitla aj Tatran Aréna, 
na základe spoločnej žiadosti mesta Prešov, PSK a SFZ. Následne opätovne uviedol, že Fond na podporu športu 
má k dispozícii finančné prostriedky vo výške 25,7 mil. EUR, ktoré v zmysle uznesenia vlády SR sú určené práve 
na športovú infraštruktúru národného významu, majú sa použiť do konca roka 2023. Viaceré projekty sú pripravené 
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a členov SR FNPŠ čaká nie jednoduché rozhodovanie v najbližších týždňoch a mesiacoch v tejto oblasti. Ak by sa 
teda predložila zo strany zástupcov Tatran Arény takáto žiadosť a bolo by možné spustiť celý proces v najbližšom 
období, či a do akej miery sa na tomto vie podieľať napr. aj Fond na podporu športu, napr. práve na prvej etape. 
Následne požiadal predsedu DR FNPŠ a generálneho riaditeľa sekcie športu MŠVVŠ SR p. Petra Dedíka, aby ho 
prípadne doplnil a informoval prítomných v akom stave je aktuálne výstavba druhej etapy KFA aj vo vzťahu k štátnej 
pomoci.  
 
Slovo si vzal predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík a uviedol, že zmluva 
so zhotoviteľom na dostavbu KFA je uzatvorená a zverejnená, čiže sa to podarilo po náročnom rokovaní, a to 
v hodine dvanástej. Výstavba KFA bola obdobná ako v prípade výstavby Tatran Arény, kedy bola rozdelená 
na etapy. Prvá etapa bola financovaná v rámci štátnej dotácie prostredníctvom SFZ v rámci programu budovania 
futbalových štadiónov, a tam boli dve podmienky poskytnutia štátnej pomoci problémové. Jedna z podmienok bola, 
že ak sa napriek nedokončeniu prvej etapy projektu začne pracovať na druhej etape, a teda aká miera nákladov 
tam vznikla, resp. ak sa žiada finančná podpora na druhú etapu, práce na tomto projekte nemôžu byť začaté. Musí 
ísť o dva samostatné projekty. Uvedené aspekty sa posudzujú vo vzťahu k štátnej pomoci. Európska komisia 
na základe podrobnej analýzy tento projekt následne odobrila, a tým pádom to PMÚ podporil. Na uvedené krátko 
reagoval primátor mesta Prešov p. František Oľha a uviedol, že si uvedomujú tieto aspekty aj navyšovanie hodnoty 
diela v prípade navýšenia cien stavebných materiálov. Rozdiel oproti projektu KFA vidí však v tom, že Tatran Aréna 
vyhlásila verejné obstarávanie na zhotoviteľa v nepriaznivej ekonomickej situácii a dokonca boli súťažené v čase, 
kedy boli ceny energií rádovo vyššie (pozn. august 2022). Budú však prísne sledovať celú situáciu a pevne verí, 
že to manažérsky zvládnu. Ide o projekt, ktorý je rozdelený na dve samostatné verejné obstarávania z čoho sa 
budú uzatvárať dve samostatné zmluvy napriek skutočnosti, že v oboch prípadoch toto dielo bude vyhotovovať 
jeden zhotoviteľ. Ide o dva samostatné procesy nezávisle na sebe. V prípade, že nebude ukončená prvá etapa 
projektu do druhej etapy Tatran Aréna nepôjde.  
 
Predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík predniesol otázku, či po prvej 
etape projektu bude spĺňať štadión certifikáciu štadióna kategórie UEFA III. Na uvedené odpovedal primátor mesta 
Prešov p. František Oľha, že nie, ale bude spĺňať podmienky pre pôsobenie v II. najvyššej súťaži vo futbale 
v kategórii dospelých. Na uvedené opätovne reagoval predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu 
MŠVVŠ SR p. Peter Dedík a videl v tom nezrovnalosť so zmluvným záväzkom so SFZ, kde po dokončení už prvej 
etapy má ísť o štadión kategórie UEFA III. Ak by štadión po dokončení prvej etapy spĺňal podmienky kategórie 
UEFA III. a v rámci druhej etapy by sa zvýšila úroveň na kategóriu UEFA IV. a v prvej etape sa nevytvorila žiadna 
rozsiahla príprava na druhú etapu (pätky a základy), potom by to bolo podľa jeho názoru v poriadku. Obdobne to 
takto museli urobiť v Košiciach. V prípade Tatran Arény by podmienku kategórie UEFA III. spĺňal štadión až 
po dokončení spomínanej druhej etapy, čo nie je v súlade s uznesením vlády SR. Na základe uvedeného ponúkol 
zástupcom Tatran Aréna analýzu, ktorú vyhotovili zástupcovia KFA, aby mali možnosť sa vyvarovať prípadným 
problémom v budúcnosti.  
 
Následne si slovo vzal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan opätovne zrekapituloval celú problematiku a uviedol, 
že Fond na podporu športu je k dispozícii na intenzívnu komunikáciu pre zástupcov mesta a PSK pri výstavbe tohto 
projektu Tatran Arény. V mene Fondu na podporu športu uviedol, že si všetci uvedomujeme aký má tento projekt 
význam pre región.  
 
O slovo opäť požiadal predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík, ktorý sa 
opýtal na finálnu kapacitu miest štadióna. Na uvedené krátko reagoval primátor mesta Prešov p. František Oľha, 
že celková kapacita by mala byť 6500 divákov.  
 
Následne si slovo opäť vzal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a opýtal sa, či je možné, aby druhá etapa 
prebiehala aspoň sčasti paralelne spolu s prvou etapou. Na uvedené odpovedal primátor mesta Prešov p. František 
Oľha, že možné to je, len z hľadiska finančného krytia PSK garantoval určitú výšku dotácie a z uvedeného dôvodu 
sa to rozdelilo na dve etapy. Ak by vedeli, že už v prvej fáze projektu majú finančné krytie aj na druhú fázu, potom 
to vedia zazmluvniť ako celú zákazku. Následne ďalej pokračoval predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a opýtal 
sa to aj s ohľadom na limity štátnej pomoci. Osobne vníma však za nešťastné riešenie, ak sa takéto zásadné 
investície dejú pod tlakom času. Ak problémom druhej etapy je finančné krytie, tak v rámci diskusie stojí 
jednoznačne za to počas podávania žiadosti a overovania štátnej pomoci hľadať spôsoby akými by bolo možné, 
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aby bolo rozhodnuté o druhej etape pozitívne alebo negatívne. Zjavne v tomto momente vzniká diskrepancia 
s podmienkami poskytnutej dotácie zo SFZ v rámci uznesenia vlády SR, čím by vznikol štadión vo výške 17 mil. 
EUR nepoužiteľný však pre účely Majstrovstiev Európy hráčov do 21 rokov vo futbale. Ide o veľmi silný záväzok, 
kde by nemalo ísť o postavenie my chceme 90 % finančných prostriedkov, ale potrebujeme pomôcť pri takejto 
veľkej investícii.  
 
O slovo požiadal aj člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a vzhľadom na súbežnosť prác v rámci prvej a druhej etapy 
projektu sa opýtal, že v rámci prvej etapy bola spomínaná doba realizácie 12 mesiacov a druhá etapa 6 mesiacov, 
čo dokopy predstavuje 18 mesiacov a je vnímané ako súbežné pokračovanie. Na uvedené krátko reagoval primátor 
mesta Prešov p. František Oľha a doplnil, že niektoré práce možno kombinovať, čím sa podarí dobu realizácie 
skrátiť, avšak všetko závisí od dohody so zhotoviteľom, a tiež kedy dôjde de facto k uzatvoreniu zmluvy o dielo. 
Aktuálne sú všetky zainteresované strany nastavené v režime, že sú dva samostatné projekty (dve fázy), ale je to 
možné realizovať súbežne, a to napríklad keby sme vedeli, že už pri prvej fáze by sa napríklad do spolufinancovania 
zapojil Fond na podporu športu, tak sa dajú niektoré práce uskutočniť súbežne.  
 
O slovo opäť požiadal predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík a opätovne 
upozornil na povinnosť výstavby štadióna kategórie UEFA III. v zmysle zmluvného vzťahu so SFZ a termín použitia 
finančných prostriedkov, a preto odporučil si to celé ešte po právnej stránke preveriť. Na uvedené reagoval primátor 
mesta Prešov p. František Oľha a uviedol, že ide o jednu stavbu rozdelenú na dve stavebné časti, avšak doplnil, 
že si uvedomuje komplikovanosť celého projektu, no ide o projekt, ktorý zdedili a chcú sa s tým nejako vysporiadať.  
 
O slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger a predniesol odporúčanie preveriť si verejné obstarávanie 
v rámci tohto projektu na Úrade pre verejné obstarávanie, a to s poukazom na zdroje financovania.   
 
Primátor mesta Prešov p. František Oľha ďalej pokračoval v prezentácií športovej infraštruktúry na území mesta 
Prešov a odprezentoval projekt modernizácie Zimného štadióna v Prešove. Uviedol, že stav zimného štadióna 
bol v zlom stave, a preto je rád, že sa podarilo zrekonštruovať a vymeniť strechu štadióna a interiér štadióna ako 
sú napr. sedačky. Zimný štadión nebolo možné zbúrať a postaviť novú halu z dôvodu, že sa jedná o architektonicky 
významnú a jedinečnú stavbu. V danom športovom odvetví a type športovej infraštruktúry vzniká problematika 
vyťaženosti športovísk tohto typu, nakoľko v Prešove pôsobí extraligový hokejový klub, dva mládežnícke hokejové 
kluby, ženský hokejový klub, dva krasokorčuliarske kluby a dva rýchlokorčuliarske kluby a sú v stave, kedy vzniká 
pretlak pri používaní štadióna. Táto rekonštrukcia sa realizovala z rozpočtu mesta vo výške približne 6 mil. EUR. 
V roku 2023 mesto Prešov plánuje realizovať „zavesenie“ multimediálnej kocky v hodnote približne 280.000 EUR, 
pričom 150.000 EUR poskytol v rámci spolufinancovania PSK. Predmetné finančné prostriedky sa nepodarilo 
vyčerpať minulý rok, ale možno ich použiť aj v tomto roku. Aktuálne pripravujú verejné obstarávanie na  dodávateľa 
multimediálnej kocky. Do konca roka 2023 by ju radi nainštalovali, najlepšie počas letnej prestávky. Členov SR 
FNPŠ informoval, že počas rekonštrukcie došlo k výmene osvetlenia a ďalších potrebných vecí, aby bolo možné 
odohrať na štadióne extraligové stretnutia. 
 

  
 
Následne predstavil zámer mesta Prešov a návrh riešenia vyťaženosti zimného štadióna, a to vybudovaním 
tréningovej ľadovej plochy pri štadióne, v najideálnejšom prípade dve ľadové plochy. Podľa stanoviska SZĽH má 
prísľub, že sa chcú metodicky a personálne podieľať na projekte korčuľovania pre deti a mládež na základných 
školách.  
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Mesto Prešov má pripravený projekt zateplenia zimného štadióna a energetických úspor, ktoré nebolo možné 
uskutočniť počas prvotnej rekonštrukcie. Následne prišlo rozhodnutie, že by sa areál zimného štadióna rozširoval 
o ďalšie plochy, kde plánujú uskutočniť veľký športový areál s diskutovaným vybudovaním krytého 50 m 
plaveckého bazéna.  
 

 
 
Mesto Prešov disponuje žiadosťou zo strany miestneho streleckého klubu, ktorý by tu rád vybudoval tréningové 
stredisko pre strelecké športy, a preto by radi teda vytvorili ucelenú infraštruktúru športovísk. V rámci areálu sa 
nachádza aj cyklistický velodrom, kde sa po dlhšej dobe konečne podarilo mestu vysúťažiť nájomcu, ktorým je 
miestny športový klub Cyklo Čajka združujúci približne 40 cyklistov.  
 
Slovo si vzal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a doplnil, že je veľmi dôležité vyriešiť práve otázku rekuperácie 
a vzduchotechniky pri týchto typoch športovej infraštruktúry, a keď sa to nevyrieši včas, tak dochádza k vzniku 
defektov a zdravotným rizikám. Podľa jeho názoru vníma vyriešenie problematiky práve tejto vzduchotechniky 
a snežnej jamy pre zabezpečenie efektívneho využitia energií ako kľúčové v rámci projektu modernizácie zimného 
štadióna. 
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Ďalším projektom mesta Prešov je projekt Výstavby a rekonštrukcie športovej infraštruktúry pri ZŠ s MŠ, 
na Námestí Kráľovnej pokoja 4 v Prešove. Zámerom mesta Prešov je podať žiadosť o poskytnutie príspevku 
na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu 
„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 (ďalej len „výzva č. 2022/002“) 
na projekt vybudovania ihriska pre plážové športy, vrátane jeho oplotenia a rekonštrukcie, modernizácie povrchu 
jestvujúceho atletického bežeckého oválu. Zámerom projektu je vybudovať ihrisko pre plážové športy (volejbal, 
hádzaná, futbal), ktoré bude zahŕňať celkovo štyri kurty. Rekonštrukcia bežeckého oválu bude zahŕňať výmenu 
pôvodného povrchu za tartan. Cieľom je vybudovať areál pre plážové športy, aby tu bola možnosť uskutočniť rôzne 
národné aj medzinárodné súťaže. Pre mesto Prešov je táto investícia veľmi dôležitá, nakoľko disponujú aktuálne 
iba dvomi kvalitnými plážovými kurtami, čo je na organizáciu medzinárodných súťaží nedostatočné, a preto by radi 
vydobudovali ďalšie. Dokonca pravdepodobne budú spomínané dva plážové kurty obmedzené alebo úplne 
zrušené, keďže kurty sa nachádzajú v areáli strednej školy, a tá plánuje rekonštrukciu objektov práve pri týchto 
ihriskách. Keďže celý projekt sa nachádza na území sídliska, ktoré je husto obývané, tak celý projekt je rozšírený 
aj o revitalizáciu bežeckého areálu, avšak areál by mal v prvom rade byť využívaný na prípravu profesionálnych 
športovcov plážových športov. Došlo k podpisu memoranda o spolupráci medzi základnou školou a klubom 
plážového volejbalu, kde škola poskytne pre volejbalový klub zázemie telocvične a prevádzkovateľom tohto areálu 
bude samotný volejbalový klub. V Prešove sa nachádzajú juniorskí majstri Európy a mesto Prešov má jednu 
z najväčších základní v plážovom volejbale, a preto má záujem, aby sa tento šport ešte viac v meste rozvíjal. 
Celkový rozpočet projektu je vo výške 420.000 EUR, pričom vlastné zdroje sú vo výške 126.000 EUR a požadovaná 
výška príspevku by tak predstavovala 294.000 EUR. V meste Prešov evidujú zvýšený záujem o plážové športy, 
predovšetkým plážový volejbal, ktorý sa na Slovensku teší stále väčšej popularite.  

 

 
 
O slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb a uviedol, že predmetný areál si členovia SR FNPŠ prešli v rámci 
prehliadky športovísk a ide o veľmi pekný areál pri základnej a materskej škole. Podľa jeho názoru by športová 
infraštruktúra pri základných a materských školách mala byť využiteľná pre žiakov doobeda a poobede pre širokú 
verejnosť. Plážový volejbal je výborný šport a venujú sa mu výborní ľudia v Prešove, ale je názoru za nájdenie 
iného vhodnejšieho priestoru na plážový volejbal, keďže ide o šport využiteľný približne 5 mesiacov v roku. 
Z uvedeného dôvodu by tieto plážové kurty preniesol inam a skôr by uvažoval o inej využiteľnosti tohto priestoru 
športoviska. Nemyslí si, že by to bolo efektívne na takomto krásnom priestore vybudovať práve ihriská na plážový 
volejbal, avšak doplnil, že v konečnom dôsledku je to na rozhodnutí mesta.  
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O slovo požiadal podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a predniesol dotaz k tomuto projektu, a to či mesto 
v rámci tohto projektu neuvažovalo aj tým smerom, že by vybudovalo pri športovisku aj osvetlenie, keďže tá 
využiteľnosť by mohla narásť. Vybudovaním osvetlenia by sa využiteľnosť zvýšila a výzva č. 2022/002 je 
orientovaná všeobecne na rôzne typy športovej infraštruktúry, a to na vnútorné aj vonkajšie a momentálne bude 
zameraná najmä na ekonomickú a energetickú udržateľnosť športovej infraštruktúry. Navýšil by sa síce rozpočet 
projektu, ale umožnilo by to lepšiu využiteľnosť tohto športoviska. Na uvedené reagoval primátor mesta Prešov 
p. František Oľha a poďakoval za dobrú a hlavne praktickú radu v rámci tohto projektu. Na uvedené reagoval krátko 
člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb s tým, že stále podľa jeho názoru ide z časového hľadiska o krátku využiteľnosť 
športoviska a je úzkeho zamerania a doplnil, či sa takto nemalo športovisko využiť multifunkčnejšie na viac športov. 
Na uvedené odpovedal opäť primátor mesta Prešov p. František Oľha a uviedol, že vníma veľmi intenzívne práve 
problematiku a využiteľnosť tohto areálu, keďže v okolí býva dlhé roky a doplnil, že ide o projekt, ktorý počíta aj 
s revitalizáciou okolia športoviska, a to trávnatých plôch, bežeckého areálu a doskočiska.  
 
O slovo požiadal aj poslanec mesta Prešov p. Ľuboš Micheľ a predniesol návrh, či by nebolo možné využiť tento 
areál efektívnejšie tak, že sa zredukuje počet plážových ihrísk presunú sa mimo oválu a stred oválu by sa využil 
na iné športy ako napr. florbal alebo futbalové ihrisko prípadne ako centrum ženského futbalu. Myslí si, že to by 
mohla byť ešte úloha pre oddelenie projektov mesta Prešov sa na to pozrieť, aby mal projekt väčšiu šancu uspieť.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan na základe uvedeného povedal jednu zásadnú vec, a to že zámerom 
výjazdových zasadnutí je práve pochopiť zámer samospráv pri výstavbe športovej infraštruktúry vo svojom regióne, 
o ktorom vedia samosprávy najlepšie, čo potrebujú a čo má byť pre nich a ich obyvateľov prioritou. A následne 
dostať spätnú väzbu, prípadne ako uviedli kolegovia zo SR FNPŠ ako prípadne vylepšiť projekt, aby bol úspešný. 
Ďalej uviedol, že konkurencia podaných projektov v rámci predošlých infraštruktúrnych výziev bola práve 
v Prešovskom kraji jedna z najvyšších. Cieľom spätnej väzby zo strany SR FNPŠ, aby sa jednotlivé projekty stále 
vylepšovali aj z hľadiska disponibilných hodín, ktoré slúžia športu a zároveň, aby sa navýšila šanca dlhodobej 
udržateľnosti športoviska, na tom má Fond na podporu športu eminentný záujem. Záverom len doplnil, že ide 
o podnety a postrehy a je len na zástupcoch príslušnej samosprávy, či sa inšpirujú touto spätnou väzbou. Ako už 
uviedol, samosprávy a ľudia, ktorí v ňom žijú, najlepšie vedia, čo je pre ich región prioritou a Fond na podporu 
športu to bude rešpektovať. Snahou Fondu na podporu športu je otvorene komunikovať a poskytnúť dobrú radu a 
pomoc v tejto oblasti.  
 
O slovo požiadal aj člen SR FNPŠ p. Dušan Šaradín, ktorý mal otázku na primátora Prešova p. Františka Oľhu, 
a to že momentálne sú hodiny telesnej výchovy na spomínanej základnej škole realizované len v telocvični, čiže 
sa to správa tak, že im areál vonku nechýba a nepociťujú v tom deficit? Primátor mesta Prešov p. František Oľha 
odpovedal, že momentálne im to nechýba, keďže areál je spustnutý a nevyužívaný. Následne člen SR FNPŠ 
p. Dušan Šaradín pokračoval a uviedol, že to vníma ako unikátny projekt, keďže momentálne neeviduje 
na Slovensku takéto športovisko, a preto by to možno stálo za úvahu to prehodnotiť a unikátnosť projektu zachovať, 
prípadne iba integrovať ešte nejakú multifunkčnosť. Na záver parafrázoval slová predsedu SR FNPŠ p. Ladislava 
Križana, že zástupcovia mesta Prešov najlepšie vedia, čo je zámer a cieľ projektu. Členovia SR FNPŠ sa pozerajú 
na využiteľnosť športoviska podľa počtu hodín a pre nich je dôležité, aby to bolo využiteľné čo najväčšej možnej 
miere.  
 
Na záver primátor mesta Prešov p. František Oľha uviedol, že revitalizáciou prešlo viacero športovísk tohto typu, 
kde sa nachádzajú bežecké ovály, keďže vnímajú zvýšenú popularitu bežeckého športu u verejnosti, a preto úplne 
jednotlivým postrehom rozumie. Podľa jeho názoru sú takéto stretnutia prínosom pre ďalšie a kvalitnejšie 
rozhodnutia pre mesto a región a úprimne poďakoval za spätnú väzbu a je rád, že pozná názor a pohľady členov 
SR FNPŠ ako športových odborníkov na rozvoj športovej infraštruktúry na Slovensku.  
 
Nakoľko sa na predloženom návrhu členovia SR FNPŠ zhodli, predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol 
hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
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Uznesenie č. 2/1/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie prezentáciu - Športová infraštruktúra na území 
mesta Prešov - história, stav a perspektívy predstavené primátorom mesta a jeho tímom. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
3. ŠPORTOVÁ INFRAŠTRUKTÚRA NA ÚZEMÍ PREŠOVSKÉHO SAMOSPRÁVNEHO KRAJA - HISTÓRIA, 
STAV A PERSPEKTÍVY PREDSTAVENÉ PREDSEDOM KRAJA A JEHO TÍMOM 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol bod programu a požiadal zástupcov PSK, aby sa najskôr venovali 
téme už spomínanej výstavby Tatran Arény vzhľadom na organizáciu Majstrovstiev Európy hráčov do 21 rokov 
vo futbale, keďže do procesu spolufinancovania je PSK zapojený a odovzdal slovo podpredsedovi PSK p. Jozefovi 
Kanuščákovi. 
 
Podpredseda PSK p. Jozef Kanuščák poďakoval za pozvanie a v rámci tohto uviedol, že v rámci zastupiteľstva 
PSK panuje zhoda s aktuálnym nastavením jednotlivých procesov na projekte Tatran Arény, napriek náročnému 
obdobiu z hľadiska objemu finančných prostriedkov v samospráve. Na uvedené krátko reagoval predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan a uviedol, že Fond na podporu športu vníma tento projekt ako jeden z kľúčových 
z hľadiska pripravenosti a finančnej náročnosti pre mesto Prešov a rovnako tak PSK. Pre Fond na podporu športu 
bude potrebné, aby po rozhodnutiach príslušných zastupiteľstiev prišla spoločná žiadosť o zaradenie medzi 
projekty športovej infraštruktúry národného významu (ďalej len „ŠINV“) a doplnil, že bez združenia síl by bolo veľmi 
náročné zrealizovať takýto projekt.  
 
Podpredseda PSK p. Jozef Kanuščák ďalej pokračoval v prezentácii a predniesol zámer PSK v oblasti rozvoja 
a podpory výstavby, rekonštrukcie a modernizácie športovísk v PSK a uviedol, že je obdobný ako v prípade mesta 
Prešov. Cieľom PSK je najmä zlepšovať športovú infraštruktúru pri školách a predstavil zoznam pripravovaných 
projektových zámerov a priorít telocviční v Prešovskom kraji:  
 

 
 
O slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Dušan Šaradín a opýtal sa na platnosť stavebného povolenia v prípade projektu 
Gymnázia J. F. Rimavského v Levoči, či je správne uvedené v predloženej tabuľke. Na uvedené krátko reagovala 
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vedúca odboru majetku a investícií PSK p. Lýdia Budziňáková a uviedla, že ide o chybu v písaní a správna platnosť 
stavebného povolenia je od 09/2021, avšak v tomto prípade budú žiadať o jeho predĺženie.  
 
V prezentácii projektových zámerov PSK ďalej pokračovala vedúca odboru majetku a investícií PSK p. Lýdia 
Budziňáková a odprezentovala základné informácie k jednotlivým športoviskám.  
 
O slovo požiadal opäť člen SR FNPŠ p. Dušan Šaradín a opýtal sa vedúcej odboru majetku a investícií PSK p. Lýdii 
Budziňákovej, o ktorú presnejšie telocvičňu ide v prípade dotknutého gymnázia v Levoči. Na uvedené vedúca 
odboru majetku a investícií PSK p. Lýdia Budziňáková odpovedala, že sa jedná o areál Haraba pri strednej 
zdravotnej škole. Telocvičňa, ktorá je priamo súčasťou budovy strednej školy prešla sanáciou z vlastných zdrojov 
PSK vo výške približne 1 mil. EUR, ale na túto druhú telocvičňu by radi čerpali finančné prostriedky z takýchto 
infraštruktúrnych výziev.  
 
Do uvedeného vstúpil aj predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a informoval prítomných zástupcov PSK, že je 
prítomný aj generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR a zároveň predseda DR FNPŠ p. Peter Dedík, ktorý môže 
disponovať aktuálnymi informáciami aj o príprave výzvy Ministerstva investícií, regionálneho rozvoja a 
informatizácie Slovenskej republiky (ďalej len „MIRRI“) z programu Slovensko a možnosti využiť prípadne aj iné 
zdroje financovania na podporu projektov výstavby a rekonštrukcií telocviční. Na uvedené krátko reagoval 
generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR a predseda DR FNPŠ p. Peter Dedík a informoval zástupcov o tom, 
že by sa prvýkrát v rámci eurofondov mohla financovať aj športová infraštruktúra prostredníctvom výzvy 
pripravovanej MIRRI. K uvedenému predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan iba krátko dovysvetlil zámer prečo 
uvedené spomenul a uviedol, že ak je možná aj takáto cesta financovania, vzniká tak širší záber možností získania 
podpory pre určitý typ športovej infraštruktúry.  
 
Vzhľadom na uvedené vedúca odboru majetku a investícií PSK p. Lýdia Budziňáková uviedla, že vnímajú veľmi 
pozitívne v rámci podmienok výzvy č. 2022/002 zníženie mieri spolufinancovania vzhľadom na aktuálnu vysokú 
mieru inflácie. Následne ďalej pokračovala v prezentácii a informovala členov SR FNPŠ ako prebieha realizácia 
projektu Zateplenie obvodového plášťa a stavebné úpravy telocvične Spojenej školy Bijacovce 1, na ktorý 
Fond na podporu športu poskytol príspevok v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2020/001 (ďalej len „výzva 
č. 2020/001“). Celkový rozpočtový náklad projektu bol 1.045.177,30 EUR a stavbu začínali, keď výrazne rástla 
cena materiálu a ocele, a preto následne zhotoviteľ po podpise zmluvy prišiel s požiadavkou o navýšenie sumy 
o približne 28.000 EUR.  
 

  

 
 
Následne pokračovala a členom SR FNPŠ odprezentovala projekt Prístavby telocvične k existujúcemu objektu 
na Gymnáziu T. Vansovej v Starej Ľubovni. Rozpočtový náklad projektu je vo výške 1.738.426,04 EUR 
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(06/2021), pričom stavebné povolenie bolo vydané 02/2022. Rozmer hracej plochy telocvične bude 27,70m x 
15,95m. V rámci energetickej hospodárnosti by mala mať telocvičňa certifikát A1 a vzhľadom na malý priestor by 
tribúny mali byť zasúvacie.  
 

 
 

Následne členom SR FNPŠ ukázala projekty športovej infraštruktúry, ktoré boli financované primárne z vlastných 
zdrojov PSK, aby odprezentovala snahu PSK priebežne pracovať na športových projektoch aj vo vlastnej réžii. 
Prvým takýmto projektom bola Stredná športová škola v Poprade, ktorú sa podarilo zrealizovať za necelé dva 
roky. Na začiatku bola ponuka vlastníka areálu a následne prišla ponuka od SZĽH na spoluprácu ohľadom 
hokejových akadémií, s ktorými podpísali memorandum o spolupráci, na základe ktorého PSK vstúpil 
do zmluvného vzťahu so zhotoviteľom stavby a prepracoval projektové dokumentácie, keďže v rámci energetiky 
neboli efektívne, a to s poukazom na to, že prevádzka celého areálu a zimného štadióna je skutočne finančne 
náročná pre PSK pri aktuálnych cenách energií. V čase, keď zástupcovia samosprávnych krajov rokovali s vládou 
SR o hokejových akadémiách, kde bolo prijaté uznesenie vlády SR, že vláda SR podporí výstavbu hokejových 
akadémií vo výške 2 mil. EUR v každom samosprávnom kraji. PSK túto akadémiu uskutočnil, ale spomínané 
finančné prostriedky stále neobdržali a nevedia, či je ešte reálne, že ich vôbec dostanú. V danom prípade by možno 
viac uvítali, ak by sa rozhodlo o zvýšení normatívu na žiaka športovej školy, pretože žiak športovej školy má vyšší 
celkový náklad ako bežný študent gymnázia. Na tejto strednej škole sú dva športové odbory, a to športové 
gymnázium a športový manažér. V tomto roku riaditeľ školy podpísal zmluvu so SZĽH na projekt prípravy 
reprezentácie SR18, ale čo bude ďalej o tom nemá vedomosť. Stredná športová škola zabezpečuje vysoký komfort 
v oblasti športu, kde veľkou výhodou sú športoviská v jednom areáli a žiaci sa tak nemusia presúvať po Poprade.  
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Slovo si vzal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a poznamenal, že nedávno vznikla pri zimnom štadióne 
v Poprade nová tréningová hala, a teda sa v meste nachádzajú celkovo tri ľadové plochy. K tomu predložil otázku, 
či prevádzkovateľom spomínanej ľadovej plochy je stredná športová škola, ktorá znáša všetky náklady 
na prevádzku tohto zimného štadióna. Na uvedené vedúca odboru majetku a investícií PSK p. Lýdia Budziňáková 
uviedla, že sa aj v dôsledku tohto škole zvýšili náklady o 30 %, a preto sa obrátili na PSK a na pokrytie zvýšených 
nákladov by pomohlo spomínané zvýšenie normatívu na žiaka. Na uvedené krátko reagoval poslanec mesta 
Prešov p. Ľuboš Micheľ, ktorý uviedol, že ide o unikát na Slovensku a že táto problematika zvýšených nákladov sa 
bude týkať aj iných športových odvetví.  
 
O slovo požiadal novovymenovaný člen SR FNPŠ p. Miroslav Lažo a ako zástupca SZĽH uviedol, že SZĽH má 
eminentný záujem na tom, aby sa spustil projekt hokejových akadémií, a aby naozaj prišiel prvý ročník. Zástupcovia 
SZĽH komunikujú s riaditeľom strednej športovej školy p. Lajčákom a vo februári s ním majú spolu s prezidentom 
SZĽH p. Miroslavom Šatanom naplánované pracovné stretnutie, kde sa budú baviť práve o spomínaných 
energiách a ďalších veciach. Niekoľkokrát už absolvoval návštevu tejto strednej športovej školy a uviedol, že naozaj 
je to unikátne, úžasné, hráči tam bývajú a aktuálne sa tam pripravuje na tohtoročné majstrovstvá sveta slovenská 
reprezentácia do 18 rokov. Aktuálne sa dopracúva štatút akadémií a PSK je najďalej v tomto procese. Na margo 
ľadovej plochy uviedol, že predpísané rozmery určuje Medzinárodná hokejová federácia IIHF a bolo potrebné 
zjednotiť rozmery, keďže pôvodne boli plánované tri rozmery ľadových plôch.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan ešte požiadal člena SR FNPŠ p. Miroslava Laža, aby poskytol prítomným 
komplexnejšiu informáciu k financovaniu samosprávnych krajov v rámci projektu hokejových akadémií z uznesenia 
vlády SR. Na uvedené reagoval člen SR FNPŠ p. Miroslav Lažo s tým, že sa podarilo zabezpečiť predĺženie 

Športová hala
• Rozmery: 47m x 37m

• Možnosť rozdeliť na 3 samostatne hracie plochy

Športoviská:

• Basketbal
• Volejbal

• Bedminton

• Florbal
• Hádzaná

• Mini futbal

Zimný štadión

Rozmery ihriska: 60m x 26m
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platnosti predmetného uznesenia vlády SR z dôvodu vypuknutia pandémie spôsobnej ochorením COVID-19. 
Uznesenie vlády SR sa týka poskytnutia 2 mil. EUR pre 7 samosprávnych krajov okrem Trenčianskeho 
samosprávneho kraja, keďže tam šlo o pilotný projekt, a teda sa jedná o finančné prostriedky v celkovej výške 
14 mil. EUR. Projekt hokejových akadémií je stále aktuálny a použitie finančných prostriedkov sa malo predĺžiť až 
do konca roku 2025, avšak pre istotu túto informáciu ešte preverí.  
 
Následne vedúca odboru majetku a investícií PSK p. Lýdia Budziňáková poskytla informáciu o výške celkovej 
investície na projekt strednej športovej školy v Poprade na dokreslenie. Investícia predstavovala sumu 15 mil. EUR. 
Následne členom SR FNPŠ ešte krátko odprezentovala aj zoznam pripravovaných investícií do ďalších športovísk:  
 

 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan na záver opätovne zrekapituloval zástupcom mesta Prešov a PSK, že 
v danom prípade pri podávaní žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu je veľmi dôležitá 
pripravenosť jednotlivých projektov a ich projektových dokumentácií.  
 
O slovo požiadal opäť člen SR FNPŠ p. Dušan Šaradín a opýtal sa na lokalitu výstavby atletickej dráhy na strednej 
odbornej škole pedagogickej v Levoči. Na uvedené stručne reagovala vedúca odboru majetku a investícií PSK 
p. Lýdia Budziňáková a uviedla, že projekt sa má realizovať pod multifunkčným ihriskom strednej školy.  
 
Na záver tohto bodu programu predseda SR FNPŠ p, Ladislav Križan poďakoval zástupcom PSK a tiež stále 
prítomným zástupcom mesta Prešov za účasť na zasadnutí a ich prezentácie športovej infraštruktúry a uviedol, že 
v prípade potreby ďalších informácií k projektu výstavby Tatran Arény sa môžu obrátiť na projektového manažéra 
pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslava Jenčuša. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 3/1/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie prezentáciu - Športová infraštruktúra na území 
Prešovského samosprávneho kraja - história, stav a perspektívy predstavené podpredsedom kraja a jeho 
tímom. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
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Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
4. INFORMÁCIA O VÝSLEDKOCH HLASOVANIA „PER ROLLAM“ V ČASE MEDZI RIADNYMI 
ZASADNUTIAMI SPRÁVNEJ RADY FONDU NA PODPORU ŠPORTU 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan otvoril predmetný bod programu a odovzdal slovo právnikovi kancelárie 
FNPŠ p. Michalovi Fabianovi, ktorý v krátkosti informoval všetkých prítomných, že v čase medzi riadnymi 
zasadnutiami SR FNPŠ sa uskutočnili celkovo jedno hlasovanie „per rollam“ podľa článku 6 Rokovacieho poriadku 
SR FNPŠ v spojení so smernicou o prijímaní rozhodnutí orgánov elektronickým hlasovaním – hlasovanie 
„per rollam“ (ďalej len „smernica“), a to 
 

• hlasovanie „per rollam“ SR FNPŠ č. 11/2022 vo veci Schvaľovanie návrhu výzvy na predkladanie 
žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ č. 2022/002. 

 

VÝSLEDOK HLASOVANIA „PER ROLLAM“ č. 11/2022 

Hlasovania „per rollam“ č. 11/2022 sa zúčastnilo 9 členov SR FNPŠ z celkového počtu 9 členov. Podľa článku 5 
ods. 1 smernice možno konštatovať, že hlasovanie „per rollam“ bolo platné.  
 
Podľa článku 3 ods. 1 písm. a) smernice mali členovia SR FNPŠ na zaslanie svojich stanovísk lehotu dva dni 
odo dňa oznámenia o začatí hlasovania „per rollam“, a to spolu s upozornením na skrátenú lehotu v rámci 
hlasovania „per rollam“ č. 11/2022, vzhľadom na schválenie návrhu výzvy a jej vyhlásenie do 23.12.2022 ako bolo 
odsúhlasené členmi správnej rady. Podľa článku 3 ods. 7 smernice hlasovanie v skrátenej lehote sa považuje 
za prejav súhlasu so skrátením lehoty na hlasovanie. 
 
Členovia SR FNPŠ svoje stanoviská zasielali na adresu fabian@fnps.sk v termíne od 20. decembra 2022 
do 22. decembra 2022 do 23:59 hod. formou:  
 
Som za návrh uznesenia alebo som proti návrhu uznesenia alebo zdržujem sa hlasovania vo veci návrhu 

uznesenia. 
 
Z celkového počtu 9 členov SR FNPŠ zúčastnených na hlasovaní, hlasovalo 9 členov formou „som za návrh 
uznesenia“ bez výhrad a pripomienok. 
 
Podľa článku 5 ods. 2 smernice v spojení s článkom 6 ods. 8 Rokovacieho poriadku SR FNPŠ predkladaný návrh 
uznesenia je schválený, ak za jeho schválenie hlasovala nadpolovičná väčšina všetkých členov SR FNPŠ. 
Na základe uvedeného uznesenie č. 1 v predmetnej veci hlasovaním „per rollam“ bolo prijaté.  
 
Uznesenie prijaté hlasovaním „per rollam“ č. 11/2022:  
„1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 
v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002.“ 
 
Slovo si vzal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a najmä pre novovymenovaných členov SR FNPŠ 
pp. Miroslava Laža a Patrika Hrbeka krátko pripomenul, že predmetným hlasovaním „per rollam“ bola schválená 
výzva č. 2022/002, ktorá bola dňa 23. decembra 2022 zverejnená na webovom sídle Fondu na podporu športu.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
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Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 4/1/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o výsledkoch hlasovania 
„per rollam“ v čase medzi riadnymi zasadnutiami správnej rady Fondu na podporu športu. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 

5. KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a odovzdal slovo právnikovi kancelárie FNPŠ 
p. Michalovi Fabianovi, ktorý vykonal kontrolu uznesení a zhrnul, že kontrole plnenia uznesení podliehali všetky 
uznesenia prijaté na predošlých zasadnutiach SR FNPŠ. Na základe uvedeného skonštatoval, že všetky úlohy 
vyplývajúce z uznesení boli splnené. Na záver pre upresnenie doplnil, že na marcové zasadnutie SR FNPŠ bolo 
termínovo posunuté schvaľovanie najvyššieho interného predpisu Fondu na podporu športu, a to štatútu Fondu na 
podporu športu.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 5/1/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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6. INFORMÁCIA OD PREDSEDU SPRÁVNEJ RADY FONDU NA PODPORU ŠPORTU OD JEJ POSLEDNÉHO 
ZASADNUTIA 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan v rámci tohto bodu programu krátko a stručne informoval členov SR FNPŠ 
o skutočnostiach, ktoré sa udiali od posledného zasadnutia SR FNPŠ, ktoré sa uskutočnilo dňa 08.12.2022 
v Bratislave. Opätovne privítal novovymenovaných členov SR FNPŠ a uvítal to, že ako sa v júli 2022 vzdal funkcie 
podpredsedu SR FNPŠ p. Jaroslav Rybánsky, tak od tohto týždňa má SR FNPŠ nového podpredsedu SR FNPŠ, 
ktorým sa na návrh SOŠV stal p. Gábor Asványi a srdečne mu k vymenovaniu pogratuloval. Zároveň SOŠV 
nominovalo na uvoľnenú pozíciu člena SR FNPŠ p. Patrika Hrbeka a na návrh SZĽH minister MŠVVŠ SR p. Ján 
Horecký vymenoval za člena SR FNPŠ p. Miroslava Laža. Ďalšou dôležitou udalosťou od posledného zasadnutia 
bolo výberové konanie na riaditeľa podľa § 10a zákona o fonde, ktoré bolo vyhlásené dňa 18.11.2022 a vyvrcholilo 
verejným vypočutím kandidátov dňa 22.12.2022. To však bude predmetom ďalšieho bodu programu zasadnutia. 
Dňa 23.12.2022 bola pre žiadateľov zverejnená nová výzva č. 2022/002 na podporu športovej infraštruktúry. Ďalej 
členov SR FNPŠ informoval, že aktuálne prebieha audit za rok 2022. V rámci pracovno-právnej agendy kancelárie 
FNPŠ uviedol, že od 01. decembra 2022 vznikol trvalý pracovný pomer Radoslavovi Jenčušovi, ktorý má na starosti 
projekty ŠINV. Následne uviedol, že si možno členovia SR FNPŠ všimli zvýšenú mediálnu komunikáciu smerom k 
verejnosti, a to vzhľadom na ukončené projekty. Na základe tohto predstavil členom SR FNPŠ novú mediálnu 
officerku kancelárie FNPŠ p. Luciu Antolovú, ktorá má veľké skúsenosti aj s organizáciou veľkých športových 
podujatí ako bývalá generálna sekretárka Slovenskej kanoistiky. Z uvedeného dôvodu by sa pravdepodobne 
neskôr venovala téme významných športových podujatí v zmysle zákona o fonde. Medzi riadnymi zasadnutiami 
SR FNPŠ mal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan absolvovať stretnutie s ministrom MŠVVŠ SR p. Jánom 
Horeckým ako aj prezidentom SOŠV p. Antonom Siekelom, avšak dohodnuté stretnutie sa neuskutočnilo z dôvodu 
jeho zdravotnej indispozície a neskôr z iných dôvodov na strane ministra MŠVVŠ SR, a teda predpokladá, že sa 
stretnú v najbližšej dobe. Minister MŠVVŠ SR má záujem sa informovať o činnosti a výsledkoch Fondu na podporu 
športu. Ďalej informoval o ukončenej kontrole PMÚ týkajúcej sa dodržiavania pravidiel štátnej pomoci 
pri poskytovaní finančných prostriedkov v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory 
pre profesionálne športové kluby č. 2021/001 (ďalej len „výzva č. 2021/001“) a v rámci výzvy na predkladanie 
žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory pre profesionálne športové kluby č. 2021/003 (ďalej len „výzva 
č. 2021/003“) a informoval ich o hlavných výstupoch z kontroly, kde vykonávateľom týchto výziev bola Slovenská 
inovačná a energetická agentúra (ďalej „SIEA“). Členom SR FNPŠ pripomenul, že kompletnú správu z kontrolnej 
činnosti majú dispozícii v rámci podkladov k tomuto bodu programu. Komunikácia so zástupcami PMÚ prebiehala 
veľmi korektne a konštruktívne v rámci celého priebehu kontroly. V zmysle uvedeného pripomenul aj list zo SIEA 
doručený Fondu na podporu športu, kde SIEA de facto deklarovala, že nebudú plniť svoju časť záväzkov zo Zmluvy 
o spolupráci a poverení výkonom niektorých úloh spojených s poskytovaním podpory na základe schém na podporu 
športu v súvislosti s ochorením COVID-19 vo vzťahu k následnej finančnej kontrole, čo považuje za neodôvodnené 
a bude sa tejto téme intenzívne venovať aj na stretnutiach s ministrom MŠVVŠ SR.  
 
O slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Patrik Hrbek a opýtal sa, keďže ide o prvé zasadnutie SR FNPŠ v novom roku 
2023, či nie je schválený program zasadnutí SR FNPŠ, aby vedeli dopredu termíny zasadnutí pre lepšie plánovanie. 
Na uvedené reagoval predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a predovšetkým nových členov SR FNPŠ uviedol, že 
na decembrovom zasadnutí SR FNPŠ v Bratislave bol schválený program zasadnutí na 1. polrok 2023 spolu 
s termínmi na predkladanie podkladov k zasadnutiu a požiadal koordinátorku procesov a projektovú manažérku 
kancelárie FNPŠ p. Silviu Ondrejčákovú, aby sprístupnila novým členom SR FNPŠ spomínaný plán zasadnutí.  
 
Následne predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan doplnil, že je rád, že sa aj týmto spôsobom posúvame 
k predvídateľnejšiemu správaniu sa a požiadal v rámci tohto všetkých členov SR FNPŠ, ak sú nejaké témy, ktoré 
by mali byť témou rokovaní SR FNPŠ, aby sa návrhy na doplnenie predkladali s väčším časovým predstihom 
z dôvodu prípravy materiálov, keďže v poslednom období sa stávalo, že podnety na prichádzali deň pred samotným 
zasadnutím. V budúcnosti, aby sme sa zabezpečila kontinuita procesných postupov a termíny, ak akékoľvek 
podnety, návrhy alebo žiadosti budú doručené SR FNPŠ na prerokovanie po termíne na prekladanie materiálov na 
príslušné zasadnutie, tak takéto žiadosti budú zaradené až na najbližšie nasledujúce zasadnutie SR FNPŠ, o čom 
budú predkladatelia spätne vyrozumení. Následne už len doplnil, že aktuálne je posledné zasadnutie pred letnými 
prázdninami naplánované na 30.06.2023, ak teda všetko pôjde podľa plánu, na tomto zasadnutí by malo prísť 
k rozhodnutiam o poskytnutí/neposkytnutí príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy č. 2022/002.  
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O slovo požiadal aj podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a vyjadril sa k spomínanému plánu zasadnutí SR 
FNPŠ a termínu najbližšieho zasadnutia SR FNPŠ, ktoré sa má uskutočniť dňa 09.03.2023. To spadá do obdobia 
jarných prázdnin, a preto ak by boli viacerí kolegovia, ktorí by sa nemohli zúčastniť zasadnutia, tak by bolo vhodné 
to teraz uviesť, aby sa prípadne zasadnutie preložilo na iný termín. Na uvedené reagoval predseda SR FNPŠ 
p. Ladislav Križan a uviedol, že v prípade zásadnejšieho problému s termínom marcového zasadnutia, požiadal 
členov SR FNPŠ o vyjadrenie čím skôr, avšak podľa jeho názoru to bude náročnejšie s poukazom na to, že jarné 
prázdniny majú jednotlivé regióny odlišné. K uvedenej zmene termínu marcového zasadnutia SR FNPŠ nevyjadril 
žiadny z členov SR FNPŠ pripomienku. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 6/1/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie od predsedu správnej rady Fondu 
na podporu športu od jej posledného zasadnutia. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
7. PREROKOVANIE ŽIADOSTI O PREHODNOTENIE VÝZVY NA VRÁTENIE MIMORIADNEJ PODPORY 
ZO DŇA 02.12.2022 PRIJÍMATEĽA FK POPRAD POSKYTNUTEJ V RÁMCI VÝZVY NA PREDKLADANIE 
ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE MIMORIADNEJ PODPORY PRE PROFESIONÁLNE ŠPORTOVÉ KLUBY 
Č. 2021/003 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a pre nových členov SR FNPŠ zhrnul v krátkosti celú 
genézu prípadu ako aj dôvody, pre ktoré je uvedený bod opätovne zaradený na rokovanie SR FNPŠ. Slovo 
odovzdal právnikovi kancelárie FNPŠ p. Michalovi Fabianovi, ktorý upresnil a ďalej informoval, že dňa 02.12.2022 
bola doručená Fondu na podporu športu žiadosť prijímateľa, aby SR FNPŠ prehodnotila vrátenie finančných 
prostriedkov v rámci výzvy č. 2021/003, z dôvodu oneskoreného doručenia podkladov na vyúčtovanie mimoriadnej 
podpory. V nadväznosti na závery prijaté na porade kancelárie FNPŠ spolu s predsedom SR FNPŠ, prišlo 
k rozhodnutiu, že právne oddelenie kancelárie FNPŠ bližšie rozanalyzuje prijímateľom uvádzané dôvody, pre ktoré 
žiadajú SR FNPŠ prehodnotiť rozhodnutie a s tým prípadne spojené dôsledky. Právne oddelenie kancelárie FNPŠ 
pripravilo stanovisko k predmetnej veci, ktoré majú v plnom znení prístupné členovia SR FNPŠ v rámci podkladov 
k zasadnutiu vrátane všetkých príloh. V krátkosti rozanalyzoval odôvodnenia, o ktoré sa prijímateľ vo svojej žiadosti 
opiera, a na základe ktorých žiada odpustiť zmeškanie lehoty. Počas prezentovania stanoviska právnik kancelárie 
FNPŠ p. Michal Fabian zdôraznil, že samotné rozhodnutie je však v kompetencii členov SR FNPŠ ako najvyššieho 
orgánu, a že právne oddelenie kancelárie FNPŠ poskytuje iba odporúčania. Rovnako tak uviedol, že aj ostatné 
tvrdenia prijímateľa uvedené v žiadosti boli podrobené analýze, ktorej výstup obsahuje predložené stanovisko 
právneho oddelenia kancelárie FNPŠ. 
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Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval za stanovisko a informácie a sám uviedol, že pre potenciálnu 
spornosť prípadu bude spolu so stanoviskom právneho oddelenia SR FNPŠ uvedený prípad postúpený DR FNPŠ 
na vyjadrenie a na najbližšom zasadnutí SR FNPŠ bude na základe toho prijaté finálne rozhodnutie o predloženej 
žiadosti, iné riešenie aktuálne nevidí, pretože Fond na podporu športu chce v prvom rade pomáhať, ale dôležité je, 
aby jeho pomoc, bola v prípade podrobenej následnej kontrole zo strany štátnych orgánov vyhodnotená ako 
oprávnená a v súlade s právnymi predpismi. Na základe tohto medzi prítomnými členmi SR FNPŠ prebehla krátka 
diskusia. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 7/1/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o prehodnotenie výzvy na vrátenie 
mimoriadnej podpory zo dňa 02.12.2022 prijímateľa FK Poprad poskytnutej v rámci výzvy na predkladanie 
žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory pre profesionálne športové kluby č. 2021/003 a postupuje 
žiadosť dozornej rade Fondu na podporu športu na vyjadrenie stanoviska. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
8. SCHVAĽOVANIE ROZPOČTU FONDU NA PODPORU ŠPORTU NA ROK 2023 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a informoval členov SR FNPŠ, že návrh rozpočtu 
Fondu na podporu športu mali členovia SR FNPŠ k dispozícii v predstihu, preto nebude zachádzať do detailov. 
Zároveň skonštatoval, že prijatie uznesenia o schválení rozpočtu má smerovať najmä k tomu, aby si Fond 
na podporu športu splnil zákonnú povinnosť a po voľbe nového riaditeľa kancelárie FNPŠ by bol rád, aby 
rozpočtový proces bol nastavený odlišne oproti predchádzajúcim rokom. Ďalej uviedol, že návrh rozpočtu Fondu 
na podporu športu bol predmetom rokovania DR FNPŠ a uznesením č. 2/1/2023 DR FNPŠ k predloženému návrhu 
rozpočtu Fondu na podporu športu na rok 2023 DR FNPŠ prijala svoje odporúčacie stanovisko. Až na jednu 
pripomienku, boli zapracované všetky ostatné návrhy DR FNPŠ. V tejto súvislosti pokladal za dôležité informovať 
prítomných členov SR FNPŠ, že dňa 25.01.2023 v mene Fondu na podporu športu podpísal zmluvu o poskytnutí 
príspevku podľa § 22 zákona o fonde, zatiaľ však nemá informáciu, že by finančné prostriedky už boli pripísané 
na bankový účet Fondu na podporu športu. Následne upriamil pozornosť prítomných členov SR FNPŠ na štvrtý 
bod návrhu uznesenia č. 8/1/2023 k tomuto bodu programu. Jednalo sa o zostávajúcu sumu nevyčerpaných 
finančných prostriedkov zo zmluvy č. 0622/2021/SS o poskytnutí príspevku na mimoriadnu podporu v športe 
v znení dodatku č. 1 zo dňa 11.08.2022 nachádzajúcich sa na bankovom účte Fondu na podporu športu vo výške 
3.250.644,20 EUR, ktorú má Fond na podporu športu vo sfére dispozície a nevie ju použiť na žiadny iný účel. 
Z uvedeného dôvodu bude povinný po komunikácii s Ministerstvom financií Slovenskej republiky finančné 
prostriedky vrátiť. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan následne odovzdal slovo predsedovi DR FNPŠ  a 
generálnemu riaditeľovi sekcie športu MŠVVŠ SR p. Petrovi Dedíkovi, ktorý potvrdil, že návrh rozpočtu Fondu 
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na podporu športu bol predmetom zasadnutia DR FNPŠ. DR FNPŠ mala tri menšie výhrady k predloženému 
návrhu rozpočtu. Podľa ich názoru niektoré položky v návrhu rozpočtu neboli podrobne vysvetlené, preto žiadali 
o dovysvetlenie, aby členovia SR FNPŠ mali potrebné informácie, keďže majú návrhu rozpočtu schvaľovať. On 
sám má za to, že táto požiadavka DR FNPŠ nebola úplne naplnená. Ostatné odporúčania naplnené boli, aj keď 
rušivým faktorom bolo názvoslovie jednotlivých položiek, avšak rozumie, že vychádzajú zrejme z nejakej 
účtovnej/ekonomickej klasifikácie a konkrétne menoval napr. položky s názvom výdavky na reklamu, výdavky 
na cestovné náhrady. Požiadavka DR FNPŠ bola bližšie špecifikovať položky ako materiál, špeciálne a všeobecné 
služby, čo tam špecifikované nie je a nevidí aké náklady majú vzniknúť na všeobecných materiáloch v hodnote 
53.000 EUR s popisom ostatné bežné kancelárske vybavenie a ani vysvetlenie sa im nezdalo byť dostatočné. 
Nerozporuje výšku jednotlivých položiek, ale to, že nie je zrejmý ich obsah. Špeciálne a všeobecné služby sú 
na úrovni výšky nákladov z minulého roka, ale pre niekoho, kto rozpočet Fondu na podporu športu na rok 2022 
nevidel, nie je možné si predstaviť, čo sa pod tým myslí, ideálne by bolo preto podľa názoru DR FNPŠ, mať samotný 
rozpočet detailnejšie popísaný, iné výhrady k návrhu rozpočtu DR FNPŠ nemala.  
 
O slovo sa prihlásil podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi, ktorý navrhol do budúcna k forme rozpočtu pridať 
na účely schvaľovania členmi SR FNPŠ, ešte jeden stĺpec, a to historickú informáciu pre následné porovnanie, a to 
predovšetkým z dôvodu, že vo februári ešte zrejme nie sú uzatvorené všetky účtovné veci za predchádzajúci rok.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan skonštatoval, že nikdy neboli sporné výdavky Fondu na podporu športu a do 
budúcna by bol rád, keby členom SR FNPŠ boli na zasadnutia predkladané pravidelné reporty o výdavkoch Fondu 
na podporu športu. Zároveň podotkol, že je rád, že ešte v decembri minulého roka bol splnený historický dlh, ktorý 
existoval z hľadiska zverejňovania objednávok a faktúr Fondu na podporu športu a procesy sú už nastavené tak, 
aby sa situácia neopakovala. K odporúčaciemu stanovisku DR FNPŠ uviedol, že eviduje aj výhrady na úpravu 
k narozpočtovaným výdavkom výjazdových zasadnutí SR FNPŠ, no by bol rád, keby SR FNPŠ pokračovala 
vo výjazdových zasadnutiach, keďže obdržali k tomuto pozitívnu spätnú väzbu od zástupcov samospráv. 
Vzhľadom na obdobie letných prázdnin má za to, že sa diskutuje o 10 zasadnutiach a náklady s tým spojené, nie 
sú podľa neho nijak dramatické. Zo všetkého, čo odznelo, ako najdôležitejšie vníma vrátenie dotknutých 
nevyčerpaných finančných prostriedkov.  
 
Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi sa prihlásil o slovo a navrhol zvážiť do budúcna, aby zostatky, ktoré 
figurujú v návrhu rozpočtu Fondu na podporu športu, boli rozdelené na zazmluvnené a voľné zostatky, pretože sa 
to môže javiť, že sú tam vysoké zostatky, a preto by bolo dobré to diferencovať a uviesť, že zostatky sú, ale už sú 
zazmluvnené. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan doplnil, že podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi zrejme 
narážal na zverejnenú analýzu Útvaru hodnoty za peniaze ministerstva financií Slovenskej republiky (ďalej len 
„ÚHP“), ktorá sa týkala dotácii poskytovaných v rámci verejnej správy a v nej sa spomínalo, že Fond na podporu 
športu kumuluje peniaze, ktoré nemíňa, a to je informácia, ktorá nie je úplná ani pravdivá, práve z toho dôvodu 
tento návrh úpravy zazmluvnených zostatkov.  
 
O slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger a plne podporuje, čo odznelo pri uvádzaní zostatkov, najmä 
ak sa nedokončia zazmluvnené projekty, hoci v dobrej viere boli rozrobené. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan 
následne konštatoval a je rád, že medializácia už dokončených projektov pokračuje, za čo poďakoval media 
officerke kancelárie FNPŠ p. Lucii Antolovej. Následne sa môžu prezentovať aj základné informácie o celom vývoji 
zazmluvnených projektov, v akej fáze sú a každý bude mať možnosť vidieť, či bola poukázaná napr. posledná 
tranža, či prebehla kolaudácia alebo jestvuje nejaký výstup z médií a pod.  
 
Predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík sa prihlásil ešte o slovo a uviedol 
jednu pripomienku zo strany DR FNPŠ a to, že pri schvaľovaní rozpočtu Fondu na podporu športu by malo byť 
zároveň v rámci dokumentácie predložené aj čerpanie rozpočtu za predchádzajúci rok v rovnakej štruktúre 
položiek. Podľa neho by to štandardne malo tak vyzerať, vedieť sa pozrieť v akej výške bola konkrétna položka 
v minulom roku, a či je reálna jej aktuálna výška. Na uvedené reagoval člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger a doplnil, 
že účtovná závierka za minulý rok zrejme v tomto čase ešte nie je a z uvedeného dôvodu má za to, že takýto údaj 
tam aktuálne z časového hľadiska byť nemôže, načo predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ 
SR p. Peter Dedík poznamenal, že v nejakej podobe sú položky čerpaného rozpočtu už vo februári známe, 
resp. existuje aspoň informácia o priebežnom čerpaní jednotlivých položiek rozpočtu. Predseda SR FNPŠ 
p. Ladislav Križan rozumie a ďakuje za podnety a bude rád, aby na každom zasadnutí SR FNPŠ bol bod, ktorý sa 
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bude týkať rozpočtového procesu, aby členovia SR FNPŠ dostávali pravidelné reporty o čerpaní z rozpočtu, ktoré 
budú zrozumiteľné. Na záver len doplnil, že aktuálne je to aj o interných kapacitách kancelárie FNPŠ.  
 
Návrh rozpočtu Fondu na podporu športu: 

 
 
Príjmy: 

v eurách

OS 2022 N 2023 N 2024 N 2025

99 348 231 86 189 442 27 550 000 20 050 000

200 Nedaňové príjmy, v tom: 53 267 50 000 50 000 50 000

210 Príjmy z podnikania (dividendy, prenájom)

220 Administratívne poplatky a iné poplatky, v tom: 53 267 50 000 50 000 50 000

221 Administratívne poplatky 53 267 50 000 50 000 50 000

222 Pokuty, penále a iné sankcie

223 Poplatky a platby z nepriem. a náh. pred. a služieb (tržby)

229 Ďalšie admin. poplatky a iné poplatky a platby

230 Kapitálové príjmy   

240 Úroky z úverov, vkladov, z toho:

243 Z účtov finančného hospodárenia

290 Iné nedaňové príjmy 0

300 Granty a transfery, v tom: 27 500 000 20 000 000 20 000 000 20 000 000

310   Tuzemské bežné granty a transfery, z 20 000 000 20 000 000 20 000 000 20 000 000

312   Transfery v rámci verejnej správy, z 20 000 000 20 000 000 20 000 000 20 000 000

312001    zo štátneho rozpočtu zdroj 111,z 20 000 000 20 000 000 20 000 000 20 000 000

príspevok zo ŠR  § 22 ods.1 20 000 000 20 000 000 20 000 000 20 000 000

príspevok zo ŠR

                                     zdroj EÚ                                      0 0 0 0

                                     zdroj 0 0 0 0

31200x    zo (špecikovať subjekt verejnej správy) 0 0 0 0

320   Tuzemské kapitálové granty a 7 500 000 0 0 0

322   Transfery v rámci verejnej správy, z 7 500 000 0 0 0

322001    zo štátneho rozpočtu zdroj 111,z 7 500 000 0 0 0

príspevok zo ŠR  § 22 ods.1 0 0 0 0

príspevok zo ŠR  7 500 000 0 0 0

322001                                      zdroj EÚ                                      0 0 0 0

322001
                                     zdroj 

spolufinancovanie zo ŠR 0 0 0 0

32200x    zo (špecikovať subjekt verejnej 0 0 0 0

330    Zahraničné granty 0 0 0 0

400 Príjmy z transakcií s fin. akt. a pas., v tom: (FO)71 794 964 66 139 442 7 500 000 0

450   Z ostatných finančných operácií 71 794 964 66 139 442 7 500 000 0

453 Zostatok prostr. z predch. roka 71 794 964 66 139 442 7 500 000 0

33 208 789 78 689 442 27 550 000 20 050 000

600 Bežné výdavky, v tom: 31 186 125 52 967 442 20 043 000 20 043 000

610 Mzdy, platy, v tom: 206 475 300 000 300 000 300 000

EÚ 0 0 0 0

spolufinancovanie zo ŠR 0 0 0 0

ostatné 206 475 300 000 300 000 300 000

620 Odvody, v tom: 146 682 170 000 170 000 170 000

EÚ 0 0 0 0

spolufinancovanie zo ŠR 0 0 0 0

ostatné 146 682 170 000 170 000 170 000

630 Tovary a služby, v tom: 375 705 554 500 569 500 569 500

EÚ 0 0 0 0

spolufinancovanie zo ŠR 0 0 0 0

ostatné 375 705 554 500 569 500 569 500

640 Bežné transfery, v tom: 30 457 263 51 942 942 19 003 500 19 003 500

EÚ 0 0 0 0

spolufinancovanie zo ŠR 0 0 0 0

ostatné 9 476 321 51 942 942 19 003 500 19 003 500

641 v rámci sektora VS 20 980 942 0 0 0

641008 Verejnej vysokej škole 48 240 0 0 0

641009 Obci okrem transferu na úhradu 1 537 598 0 0 0

641010 Vyššiemu územnému celku okrem transferu na úhradu nákladov preneseného výkonu 17 574 964 0 0 0

650 Splácanie úrokov a ostatné platby s úvermi 0 0 0 0

700 Kapitálové výdavky, v tom: 2 022 664 25 722 000 7 507 000 7 000

710 Obstarávanie kapitálových aktív, v tom: 12 499 22 000 7 000 7 000

EÚ 0 0 0 0

spolufinancovanie zo ŠR 0 0 0 0

ostatné 12 499 22 000 7 000 7 000

720 Kapitálové transfery, v tom: 0 25 700 000 7 500 000 0

EÚ 0 0 0 0

spolufinancovanie zo ŠR 0 0 0 0

ostatné 0 25 700 000 7 500 000 0

721 v rámci sektora VS 0 0 0 0

721003 Verejnej vysokej škole 1 911 029 0 0 0

721006 Obci 0 0 0 0

721007 Vyššiemu územnému celku 0 0 0 0

722 Jednotlivcom a neziskovým 99 136 0 0 0

722001 Občiannskemu združeniu, nadácii a 99 136 0 0 0

800 Výdavky z transakcií s fin. akt. a pas., v tom: (FO) 0 0 0 0

810 Úvery a účasť na majetku 0 0 0 0

81100x    (špecikovať subjekt verejnej správy)

66 139 442 7 500 000 0 0

-71 794 964 -66 139 442 -7 500 000 0

-71 794 964 -66 139 442 -7 500 000 0

0 0 0 0

0 0 0 0

0 0 0 0

0 0 0 0

ostatné úpravy (sekcia 3)

-5 655 522 -58 639 442 -7 500 000 0

27 553 267 20 050 000 20 050 000 20 050 000

33 208 789 78 689 442 27 550 000 20 050 000

-5 655 522 -58 639 442 -7 500 000 0

Celkový prebytok / schodok (+/-)

Vylúčenie finančných operácií

 Návrh RVS 2023 - 2025

kontrolný riadok

Vylúčenie výdavkových FO

Zahrnutie časového rozlíšenia

Medziročná zmena stavu pohľadávok

Medziročná zmena stavu záväzkov

Prebytok / schodok (+/-) (ESA 2010)

Príjmy spolu (ESA 2010)

Vylúčenie príjmových FO

Výdavky spolu (ESA 2010)

Fond na podporu športu

Príjmy spolu

Výdavky spolu
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Výdavky: 

 
 

 
 
Transfery: 

 
  

Príjmy Rok 2023 2024 2025

Ekonomická klasifikácia 

Účtovná 

klasifikácia 

300 Bežné transfery prispevok zo ŠR 691 20 000 000,00 20 000 000,00 20 000 000,00

320 Kapitalové granty 691 0,00 0,00 0,00

220 Poplatky 602 50 000,00 50 000,00 50 000,00

453 Zostatok prostr.z predch.rokov 384 66 139 442,00 7 500 000,00 0,00

Spolu 86 189 442,00 27 550 000,00 20 050 000,00

Suma v EUR

Výdavky Rok 2023 2024 2025

Ekonomická klasifikácia 

Účtovná 

klasifikácia

610 Mzdy platy ,služobné príjmy ... 521 300 000,00 300 000,00 300 000,00

621 Poistné a príspevok do VsZP 524 24 596,00 24 596,00 24 596,00

623

Poistné a príspevok do ostatných 

zdravot.poisťovní 524 24 596,00 24 596,00 24 596,00

625 Poistné a príspevok do SP 524 120 808,00 120 808,00 120 808,00

631 Cestovné náhrady - správna rada 512 60 000,00 60 000,00 60 000,00

631 Cestovné náhrady - kontrola na mieste 512 6 000,00 7 000,00 7 000,00

633013 Software a licencie 518 3 000,00 3 000,00 3 000,00

633001 interiérové vybavenie 501 4 800,00 0,00 0,00

633002 Výpočtová technika 501 4 000,00 2 000,00 2 000,00

633002 Všeobecný materiál 501 53 393,00 62 133,00 60 133,00

634001 PHL 518 5 000,00 7 000,00 7 000,00

635006 Nájomné za nájom 518 57 440,00 58 000,00 60 000,00

636004 Operatívny lízing 518 18 000,00 20 000,00 20 000,00

637001 Vzdelávanie zamestnancov 518 7 500,00 7 500,00 7 500,00

637003 Propagácia, reklama ,inzercia 518 10 000,00 10 000,00 10 000,00

637004 Všeobecné služby 518 27 500,00 35 000,00 35 000,00

637005 Špeciálne služby 518 12 000,00 12 000,00 12 000,00

637014 Stravovanie 527 9 000,00 9 000,00 9 000,00

637016 SF 527 3 000,00 3 000,00 3 000,00

637027

*Odmeny zamestnancov 

mimopracovného pomeru 521 271 867,00 271 867,00 271 867,00

637036 Repre 513 2 000,00 2 000,00 2 000,00

711003 Nákup  SW 13 15 000,00

713002 Nákup výpočtovej techniky 22 7 000,00 7 000,00 7 000,00

SPOLU 1 046 500,00 1 046 500,00 1 046 500,00

Suma v EUR

* Správna rada 135 003,75

Rozklad účtu 

637005 Špeciálne služby Audit 4 500,00

Dozorná rada 33 022,50

Externé 

právne 

služby 5 000,00

Kancelária DoPč 54 640,75

Právne 

zastúpeni

e 2 500,00

Komisia/komisie 49 200,00

Transfery Rok 2023 2024 2025

Ekonomická klasifikácia 

Účtovná 

klasifikácia

640

Bežné transfery - Podpora významných 

súťaží 691 0,00 0,00 1 000 000,00 *

640 Bežné transfery - COVID 691 3 250 644,20 0,00 0,00 **

640 Bežné transfery - INFRA 691 48 692 297,80 19 003 500,00 18 003 500,00

720 Kapitálové transfery - ŠINV 691 25 700 000,00 7 500 000,00 0,00

Spolu 77 642 942,00 26 503 500,00 19 003 500,00

* FZ , žiadosť o dotáciu na ME do 21r. 

** Nevyčerpaný zostatok Zmluvy 0622/2021 - vrátenie poskytovateľovi

Suma projektov v EUR
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Zamestnanosť: 

 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu so zmenou zodpovednej osoby 
za plnenie. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 8/1/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie odporúčacie stanovisko dozornej rady Fondu 
na podporu športu prijaté uznesením č. 2/1/2023 DR FNPŠ k predloženému návrhu rozpočtu Fondu 
na podporu športu na rok 2023. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje predložený návrh rozpočtu Fondu na podporu športu 
na rok 2023. 
 
3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu, že predseda správnej rady Fondu 
na podporu športu podpísal dňa 25.01.2023 v mene Fondu na podporu športu zmluvu o poskytnutí 
príspevku podľa § 22 zákona o fonde. 
 
4. Správna rada Fondu na podporu športu poveruje predsedu správnej rady Fondu na podporu športu 
vrátením nevyčerpaných finančných prostriedkov zo zmluvy č. 0622/2021/SS o poskytnutí príspevku na 
mimoriadnu podporu v športe v znení dodatku č. 1 zo dňa 11.08.2022 nachádzajúcich sa na bankovom účte 
Fondu na podporu športu vo výške 3.250.644,20 EUR na bankový účet Ministerstva školstva, vedy, 
výskumu a športu SR. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
9. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MOERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ INFRAŠTRUKTÚRY 
Č. 2020/001 A) INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE 
PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU B) SCHVAĽOVANIE ZMIEN V PROJEKTOCHNA ZÁKLADE 
ŽIADOSTÍ PREDLOŽENÝCH PRIJÍMATEĽMI 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a oboznámil nových členov SR FNPŠ, že bodmi 
rokovaní SR FNPŠ bývajú tieto stabilné body týkajúce sa jednotlivých výziev vyhlásených Fondom na podporu 
športu, v ktorých SR FNPŠ dostáva informácie akým spôsobom sa výzvy vyvíjajú, o stave jednotlivých projektov, 
žiadostiach o zmene projektov alebo prípadne náročné problematiky týkajúce sa jednotlivých projektov. Následne 

2020 S 2021 S 2022 R 2022 OS 2023 N 2024 N 2025 N

1 5 10 11 15 15 15

Poznámky:

R -  (rok 2022; návrh na rok 2023 až 2025) -  rozpočet - na aký počet zamestnancov sa rozpočtujú mzdové výdavky (orientačne);

S  (rok 2020 a 2021) - skutočnosť dosiahnutá za príslušný rok (v priemernom evidenčnom počte zamestnancov prepočítanom na plne zamestnaných; z výkazov Práca 2 - 04);

OS - (rok 2022) - očakávaná skutočnosť - odhad naplnenia počtu zamestnancov v príslušnom roku (orientačne);

osoby
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odovzdal slovo spracovateľovi materiálu k tomuto bodu programu, a to koordinátorke procesov a projektovej 
manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii Ondrejčákovej, ktorá informovala členov SR FNPŠ, že súčasťou podkladov 
k bodu rokovania je aktuálny stav zazmluvnenia a čerpania jednotlivých projektov výzvy č. 2020/001 ku dňu 
27.01.2023 a zároveň aj dve zmenové konania. 
 
Aktuálny stav zazmluvnenia schválených projektov: 
 

 
 
 
Aktuálny stav čerpania finančných prostriedkov alokovaných na výzvu č. 2020/001: 
 
Ku dňu 01.12.2022 bolo celkom vyplatených spolu 11.634.252,74 EUR pre 72 prijímateľov, z toho 21 projektov 
bolo finančne ukončených. 
 
Vyúčtovanie jednotlivých tranží medzi 02.12.2022 do 27.01.2023: 
 
Prostredníctvom systému fnps.egrant.sk a následne poštou boli doručené ďalšie priebežné a konečné vyúčtovania 
a boli vyplatené tranže nasledovne: 
 
Prvá tranža – 4 úhrady spolu vo výške 266.621,38 EUR, z toho: 
 

 
 
Druhá tranža – 6 úhrad spolu vo výške 454.505,93 EUR, z toho: 
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Tretia tranža – 13 úhrad spolu vo výške 595.590,90 EUR, z toho: 
 

 
 
Štvrtá tranža – 16 úhrad spolu vo výške 306 240,12 EUR, z toho: 
 

 
 
Od 02.12.2022 do 27.01.2023 bolo vyplatených spolu 1.622 958,33 EUR na všetky tranže. 
 
 
Ku dňu 27.01.2023 bolo celkom vyplatených spolu 13.131.320,37 EUR pre 76 prijímateľov, z toho 
37 projektov bolo finančne ukončených. Aktuálne prebieha finančná kontrola na poskytnutie prvej až štvrtej 
tranže u ďalších prijímateľov. 
 
Následne koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčákovej prešla 
k avizovaným zmenovým konaniam v rámci výzvy č. 2020/001, a to  
 
Žiadosť č. 69 - mesto Lučenec 
 
Dňa 19.01.2023 bola kancelárii FNPŠ doručená žiadosť o predĺženie termínu realizácie projektu Krytá plaváreň 
Lučenec. Mesto Lučenec žiada o posunutie tohto termínu na 30.06.2024 z dôvodu pretrvávajúcich problémov 
s dodávkami stavebných materiálov, avšak oprávnenosť obdobia v rámci výzvy č. 2020/001 je stanovená do konca 
roka 2023. Predmetnej žiadosti predchádzalo osobné stretnutie projektového oddelenia kancelárie FNPŠ 
so zástupcami mesta Lučenec, ktoré sa uskutočnilo dňa 09.12.2022. Prijímateľ bol informovaný o vyhlásení novej 
výzvy č. 2022/002 a možnosti odstúpenia od zmluvy o príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy č. 
2020/001. Na základe prijatého rozhodnutia vo vzťahu k predloženej žiadosti o predĺženie termínu realizácie 
projektu podnikne mesto Lučenec ďalšie kroky. 
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Údaje o projekte: 

 
 
Harmonogram projektu: 

 
 
Projektové oddelenie kancelárie FNPŠ neodporúča schválenie žiadosti z dôvodu prekročenia lehôt ustanovených 
výzvou č. 2020/001 a taktiež zmluvou o príspevku na projekt podpory športu.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval za informácie a pre nových členov SR FNPŠ zopakoval 
v krátkosti genézu ohľadom vyhlásenia výzvy č. 2020/001 a vývoja samotného projektu plavárne vrátane 
problémov verejného obstarávania. Mesto Lučenec bolo upovedomené o ďalších možnostiach s tým, že by sa 
napríklad s tým istým projektom prihlásili do vyhlásenej výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 
a projekt podpory športu v rámci programu „výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry č. 
2022/002.  
 
Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi sa prihlásil do diskusie s otázkou, či je uvedené na rozhodnutí SR FNPŠ 
alebo je v tomto prípade aj prekážka v zmysle zákona č. 523/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách verejnej správy 
a o zmene a doplnení niektorých zákonov (ďalej len „zákon o rozpočtových pravidlách verejnej správy“) a podobne. 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan na to odpovedal, že je tam prekážka v podobe rozporovania vyhlásenej 
výzvy č. 2020/001, kde sa deklaroval termín čerpania finančných prostriedkov. Na to doplnil podpredseda SR FNPŠ 
p. Gábor Asványi, že termín vo výzve č. 2020/001 teda korešponduje s dotknutým zákonom a podľa jeho názoru 
to tým pádom nie je ani technicky možné odsúhlasiť, a preto je dôležité si určiť, či to vylučuje zákon o rozpočtových 
pravidlách verejnej správy a SR FNPŠ tak nemá o čom rozhodovať alebo je to dané výlučne do kompetencie členov 
SR FNPŠ.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan znova zhrnul, že mesto Lučenec si uvedomuje, že nestíhajú termíny 
stanovené výzvou č. 2020/001, a že problém vznikol na strane prijímateľa. V danom prípade nechce vytvárať 
precedensy do budúcna a viazať peniaze na zmluve o príspevku na podporu športu, ktorá sa nezrealizuje.  
 
Po krátkej diskusii prítomných členov SR FNPŠ nastala zhoda, že dotknuté zmenové konanie je pre všetkých 
vyjasnené. 
 
Žiadosť č. 171 - mesto Veľký Šariš 
 
Dňa 19.01.2023 bola doručená kancelárii FNPŠ žiadosť o zmenu v rozpočte, ktorá bola projektovým oddelením 
kancelárie FNPŠ posúdená, že nebude mať vplyv na zmenu účelu projektu. Projektové oddelenie kancelárie FNPŠ 
nemá výhrady k schváleniu zmeny rozpočtu projektu, nakoľko účel projektu ostáva nezmenený. Po schválení 
žiadosti vykoná projektové oddelenie kancelárie FNPŠ všetky ďalšie kroky súvisiace so zmenou rozpočtu. 
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Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 
 

Uznesenie č. 9/1/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a 
modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o zmenu projektovej dokumentácie 
a predĺženie oprávneného obdobia na realizáciu projektu v rámci žiadosti č. 69 (mesto Lučenec) 
predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, 
rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2020/001 a rozhodla, že predloženú žiadosť 
neschvaľuje. 
 
3. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje žiadosť o zmenu rozpočtu v prípade žiadosti č. 171 
(mesto Veľký Šariš) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2020/001. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
10. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY“ Č. 2021/004 A) INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ 
O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU B) SCHVAĽOVANIE ZMIEN 
V PROJEKTOCHNA ZÁKLADE ŽIADOSTÍ PREDLOŽENÝCH PRIJÍMATEĽMI 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a novým členom zhrnul základné rozdiely medzi 
predchádzajúcou výzvou na podporu športovej infraštruktúry a tou, ktorá je predmetom tohto bodu. Následne opäť 
odovzdal slovo koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii Ondrejčákovej, ktorá 
členov SR FNPŠ informovala, že súčasťou podkladov k tomuto bodu rokovania je aktuálny stav jednotlivých 
projektov v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 
programu „výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 (ďalej len „výzva 
č. 2021/004“), prehľad čerpania príspevkov ku dňu 27.01.2023 vrátane troch zmenových konaní.  
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Aktuálny stav zazmluvnenia schválených projektov: 
 

 
 
V termíne od 02.12.2022 do 27.01.2023 bola na 1. platbu (80% z príspevku) vyplatená suma vo výške spolu 
1.971.803,36 EUR pre 4 prijímateľov a na 2. platbu (zvyšná časť z príspevku) bola pre 2 prijímateľov vyplatená 
suma vo výške 59.013,74 EUR: 
 

 
 
Celkovo bolo v termíne ku dňu 27.01.2023 na 1. platbu (80 % z príspevku) vyplatená suma vo výške spolu 
18.040.371,84 EUR pre 73 prijímateľov, z toho 3 prijímateľom MESTSKÉ ŠPORTOVÉ KLUBY POVAŽSKÁ 
BYSTRICA, s.r.o., Mestská časť Bratislava – Karlova Ves a FC Petržalka, družstvo bola uhradená aj 2. platba 
(zvyšná časť príspevku), spolu vo výške 75.333,74 EUR, a teda 3 projekty boli finančne ukončené. 
 
V uvedenej sume pre 1. platbu ( 80 % z príspevku) sú zahrnuté aj sumy príspevkov pre ŠINV v celkovej výške 
1.911.029,44 EUR pre prijímateľov: 

- Mesto Trenčín (80% z príspevku) 911.029,44 EUR 
- Mesto Košice (80% z príspevku) vo výške 1.000.000,00 EUR 

a spolu s prijímateľom Slovenský zväz biatlonu, ktorému bolo poukázaných 100 % z príspevku vo výške 99.135,67 
EUR dňa 23.12.2022 predstavuje táto suma spolu výšku 2.010.165,11 EUR. 
 
Po úprave výšky príspevku dodatkom k zmluve o príspevku na projekt podpory športu z dôvodu nesprávneho 
uvedenia súm v jednotlivých článkoch zmluvy vyjadrených v hodnotách s DPH, pričom správne mali byť uvedené 
sumy v jednotlivých článkoch zmluvy vyjadrené v hodnotách bez DPH, prijímateľ FC ŠTK 1914 ŠAMORÍN, a.s. 
vrátil dňa 21.12.2022 na účet Fondu na podporu športu sumu vo výške 15.150,73 EUR , ktorá mu bola z uvedeného 
dôvodu poukázaná navyše v rámci prvej platby 80% z príspevku. Celkovo bola v termíne ku dňu 27.01.2023 pre 74 
prijímateľov poskytnutá suma vo výške 18.214.841,25 EUR. 
 
Následne koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčákovej prešla 
k avizovaným zmenovým konaniam.  
 
Žiadosť č. 160 - BR ACADEMY s.r.o. 

Dňa 20.01.2023 obdržalo projektové oddelenie kancelárie FNPŠ žiadosť o odsúhlasenie zmien v rozpočte projektu, 
ktoré zahŕňajú presuny v rámci rozpočtových položiek. Projektové oddelenie kancelárie FNPŠ podrobne 
preskúmalo všetky zmeny a navrhuje ponížiť príspevok o položky, ktoré neboli v pôvodnom rozpočte zahrnuté 
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a o zmenené položky, ktoré projektové oddelenie kancelárie FNPŠ vyhodnotilo za akceptovateľné. Zmeny 
niektorých položiek vznikli na základe zmien v projekte, tieto zmeny však nemajú vplyv na zmenu účelu projektu. 
Projektové oddelenie kancelárie FNPŠ nemá výhrady k schváleniu zmeny rozpočtu projektu, nakoľko účel projektu 
ostáva nezmenený. Po schválení žiadosti vykoná projektové oddelenie kancelárie FNPŠ všetky ďalšie kroky 
súvisiace so zmenou rozpočtu. 
 
Žiadosť č. 65 - Mestská časť Bratislava Petržalka 

Dňa 09.01.2023 obdržalo projektové oddelenie kancelárie FNPŠ žiadosť o zmenu rozpočtu. Zmeny sa týkajú 
položiek rozpočtu, ktoré v pôvodnom rozpočte neboli uvedené. Projektové oddelenie kancelárie FNPŠ nemá 
výhrady k schváleniu zmeny rozpočtu projektu, nakoľko ide o stavebné položky a účel projektu ostáva nezmenený. 
Po schválení žiadosti vykoná projektové oddelenie kancelárie FNPŠ všetky ďalšie kroky súvisiace so zmenou 
rozpočtu. 
 
Žiadosť č. 179 - Lezecká stena 

Dňa 27.01.2023 žiadateľ informoval projektové oddelenie kancelárie FNPŠ, že zatiaľ vo veci posúdenia projektu 
z pohľadu štátnej pomoci neeviduje od PMÚ stanovisko a žiada SR FNPŠ o odloženie rozhodnutia v danej veci až 
po vydaní stanoviska PMÚ. Mailová komunikácia je súčasťou priečinka. 
 
Projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga stručne zhrnul genézu prípadu, vrátane priebehu 
komunikácie, výšky projektu a výšky sporných položiek, pričom predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan ho doplnil. 
 
Žiadosť č. 84 - mesto Zlaté Moravce 

Dňa 09.01.2023 obdržalo projektové oddelenie kancelárie FNPŠ oznámenie o odmietnutí návrhu zmluvy 
o príspevku na projekt podpory športu z dôvodu nárastu cien stavebných materiálov. Z tohto dôvodu žiadateľ nie 
je schopný projekt za nových finančných podmienok zrealizovať. Hodnota projektu: 212 693,00 EUR a schválený 
príspevok: 127 616,00 EUR 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 
 

Uznesenie č. 10/1/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o stave dodatočného preverenia 
žiadosti č. 179 zo strany žiadateľa Lezecká stena, s. r. o. v zmysle žiadosti doručenej dňa 07.12.2022 v rámci 
výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 a opätovne odkladá predmetnú vec na ďalšie 
zasadnutie správnej rady Fondu na podporu športu po doručení stanoviska Protimonopolného úradu 
Slovenskej republiky. 
 
3. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje žiadosť o zmenu rozpočtu projektu v rámci žiadosti 
č. 160 (BR ACADEMY, s. r. o.) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 
v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2021/004. 
 
4. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje žiadosť o zmenu rozpočtu projektu v rámci žiadosti 
č. 65 (Mestská časť Bratislava - Petržalka) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie 
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príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 
číslo: 2021/004. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
11. INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE MIMORIADNEJ 
PODPORY V RÁMCI VÝZVY NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE MIMORIADNEJ PODPORY 
PRE PODNIKY PREVADZUKUJÚCE ŠPORTOVÚ INFRAŠTRUKTÚRU Č. 2022/001  
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a následne odovzdal slovo projektovému manažérovi 
kancelárie FNPŠ p. Michalovi Nogovi, ktorý členov SR FNPŠ informoval o stave schválených žiadostí o poskytnutie 
mimoriadne podpory v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory pre podniky 
prevádzkujúce športovú infraštruktúru č. 2022/001 (ďalej len „výzva č. 2022/001“). Aktuálne je otvorený registračný 
systém fnps.egrant.sk na predkladanie vyúčtovaní, pričom termín na ich predkladanie je stanovený do 30.06.2023. 
Dňa 01.02.2023 boli prijímatelia notifikovaní, že registračný systém fnps.egrant.sk na predkladanie vyúčtovaní je 
otvorený a prijímateľa tak môžu predkladať potrebnú dokumentáciu na vyúčtovanie poskytnutej mimoriadnej 
podpory.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan pre nových členov SR FNPŠ zhrnul stručnú genézu od vyhlásenia výzvy 
č. 2022/001 cez vyplatenie finančných prostriedkov až po následne blížiaci sa termín na predkladanie vyúčtovaní. 
Zároveň zdôraznil, že proces vyúčtovania si bude vyžadovať v rámci personálnych kapacít kancelárie FNPŠ novú 
posilu, ktorá sa bude venovať celému procesu vrátane odpovedania na dopyty a potreby prijímateľov v súvislosti 
s preukazovaním nákladov a samotným vyúčtovaním ako takým. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o zvyšných bodoch programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 11/1/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie 
mimoriadnej podpory pre podniky prevádzkujúce športovú infraštruktúru č. 2022/001. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
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Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
12. INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE MIMORIADNEJ 
PODPORY V RÁMCI OSOBITNEJ VÝZVY ČÍSLO: 2021/002 – AMATÉRSKE ŠPORTOVÉ KLUBY 
A ORGANIZÁCIE 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a v krátkosti zhrnul pre nových členov SR FNPŠ 
chronologicky genézu výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie mimoriadnej v rámci osobitnej výzvy 
č. 2021/002 – amatérske športové kluby a organizácie (ďalej len „výzva č. 2021/002“) vrátane procesov s ňou 
spojených. Následne odovzdal slovo externá pracovníčke kancelárie FNPŠ pre finančnú kontrolu p. Adriane 
Bertókovej, aby členov SR FNPŠ oboznámila s aktuálnym stavom schválených žiadostí v rámci výzvy č. 2021/002.  
 
Na úvod externá pracovníčka kancelárie FNPŠ pre finančnú kontrolu p. Adriana Bertóková sa v krátkosti vrátila 
k bodu návrhu rozpočtu a uviedla drobné postrehy k predkladanému návrhu rozpočtu Fondu na podporu športu, 
kde vyjadrila súhlas s pripomienkami predsedu DR FNPŠ a generálneho riaditeľa sekcie športu MŠVVŠ SR 
p. Petra Dedíka, že návrh rozpočtu predložený na schválenie by mal byť v trošku inej forme podkladových 
materiálov a mali by zohľadňovať aj komplexné plánovanie na základe predošlého roku. Následne pokračovala 
v bode programu a informovala prítomných členov SR FNPŠ o aktuálnom stave vyúčtovania výzvy č. 2021/002, 
ktorou Fond na podporu športu podľa § 20a ods. 2 zákona o fonde za účelom zmiernenia negatívnych dôsledkov 
pandémie ochorenia COVID-19 podporil aj amatérske športové kluby a organizácie. V rámci výzvy č. 2021/002 
Fond na podporu športu celkovo 353 subjektom prerozdelil úhrnom takmer 1,5 mil. EUR. 
 
Zverejnené dokumenty 

 
Dáta z registračného systému fnps.egrant.sk: 

Názov: Program amatérske kluby 2021 

Stav: ZATVORENÝ 

Dátum na predkladanie žiadostí: 15.04.2021 

Registrovaných žiadateľov: 506 

Počet podaných žiadostí: 429 

Schválených žiadostí: 379 

Celková schválená suma: 1.554.036,00 EUR 
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Pokyny pre vyplnenie záverečnej správy boli stanovené nasledovne: 

Prijímateľ bol povinný do 30. novembra 2021 predložiť Fondu na podporu športu účtovné doklady vo výške 
dvojnásobku sumy uvedenej v rozhodnutí o poskytnutí mimoriadnej podpory, ktorými preukáže náklady vzniknuté 
počas oprávneného obdobia. Do zoznamu mal prijímateľ uviesť účtovné doklady, ktoré sa týkajú oprávneného 
obdobia, t. j. od 01. 03. 2020 do 31. 12. 2020. Čísla jednotlivých účtovných dokladov uvedených v zozname 
(externé, interné) museli byť zhodné s číslami na predložených účtovných dokladoch. Každý výdavok/úhrada 
museli byť zdokladované faktúrou a výpisom z banky o úhrade, resp. pokladničným blokom alebo podpísaným 
príjmovým dokladom. V prípade zaslania výpisov z bankového účtu bolo potrebné vo výpisoch spárovať a označiť 
jednotlivé položky. Administratívna finančná kontrola sa realizovala v zmysle smernice o postupe pri výkone 
finančnej kontroly v zmysle zákona č. 357/2015 Z. z. o finančnej kontrole a audite a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov“ schválenej SR FNPŠ dňa 15.01.2022. 
 
Najčastejšie nedostatky zistené v priebehu realizácie administratívnej finančnej kontroly: 

- nevyplnená záverečná správa 

- nepriložené účtovné doklady preukazujúce oprávnený výdavok 
- nepriložené účtovné doklady preukazujúce úhradu oprávnených výdavkov 
- nepriložené doklady preukazujúce oprávnenosť výdavku (zmluva, dohoda) 
- účtovné doklady vzniknuté v neoprávnenom období 
- účtovné doklady kombinované vzniknuté v oprávnenom aj neoprávnenom období 
- neoprávnené výdavky (najmä v súvislosti s faktúrami SFZ) 

- nesplnená podmienka 2-násobku sumy príspevku 
- suma predložených výdavkov nižšia alebo rovná poskytnutému príspevku 
- nečitateľné účtovné doklady 
- nespárované platby s výpismi z bankového účtu 
- nesprávne uvedené sumy výdavkov v záverečnej správe 
- nesprávne uvedené dátumy úhrady v záverečnej správe  
- zánik organizácie, resp. premenovanie na novú organizáciu 

- nefunkčné kontakty na prijímateľa, osoby zodpovednej za vyplnenie záverečnej správy 
- zmena vo vedení klubu/organizácie 
- zaslanie dokladov poštou (nenahraté v systéme fnps.egrant.sk) 
- a iné. 

 
Reporting: 

Prehľad o priebehu administratívnej finančnej kontroly v jednotlivých prípadoch prijímateľov príspevku bol 
zasielaný priebežne vždy ku koncu mesiaca s uvedením konkrétneho vývoja v komunikácii, taktiež sú evidované 
presné dátumy komunikácie ako aj doručované účtovné doklady. 
 
Vyhodnotenie administratívnej finančnej kontroly na základe reportingu: 

Ku dňu 31.01.2023 je v riešení už iba 16 prípadov, čo predstavuje z celkového počtu prípadov 4,49 %. S týmito 
prijímateľmi prebieha naďalej e-mailová a telefonická komunikácia za účelom doloženia chýbajúcich účtovných 
dokladov. Z pohľadu finančnej kontroly je korektne predložených ako aj dodatočne doložených účtovných dokladov 
363 žiadostí (84,62 %) v celkovej sume 1.477.937 EUR, čo v pomere k celkovej sume poskytnutých príspevkov 
predstavuje úspešnosť 95,51 %. 
 

počet žiadostí Celková výška nákladov Oprávnená výška výdavkov Schválená suma príspevku 

429 7 034 012,93 3 516 813,00 1 547 393,00 
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Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval za uvedené zhrnutie a informácie a otvoril diskusiu k tomuto 
bodu.  
 
Prítomní členovia viedli krátku diskusiu o preukazovaní oprávnenosti nákladov v prípade športových klubov, 
ktorých náklady, resp. ich časť hradí obec a nie je zrejmé na koho sú doklady vystavované, pričom obec ako aj 
klub sú dva rozdielne subjekty so samostatnou subjektivitou s tým, že vec neuzavreli a bude potrebné bližšie 
rozanalyzovať. 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan sa dotázal externej pracovníčky kancelárie FNPŠ p. Adriany Bertókovej, 
aký bude nasledujúci postup po ukončení administratívnej finančnej kontroly s tými športovými organizáciami, 
od ktorých sa zaslané príspevky budú vymáhať, na čo ona odpovedala, že sa im napíše čiastková záverečná 
správa, poskytne sa im termín na odstránenie nedostatkov, pokiaľ neodstránia do termínu/náhradného termínu, 
bude následne nutné nastaviť si stratégiu ako ďalej postupovať a prípadne finančné prostriedky vymáhať. Má však 
za to, že k nútenému vymáhaniu nebude nutné pristúpiť, s mnohými je v kontakte a veci sa budú vedieť dotiahnuť 
do konca aj bez nutnosti pristúpiť k riešeniu ultima ratio. 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan následne uviedol, že bude rád, ak sa čo najskôr uzavrie celý proces kontroly 
vyúčtovania výzvy č. 2021/002 vrátane všetkej nevyhnutnej administratívy v priebehu mesiaca február, pretože 
bude nutné sa následne pozrieť aj na to, že s celým takýmto procesom sa bude potrebné vysporiadať aj v ďalších 
dvoch výzvach určených pre profesionálne športové kluby a Fond na podporu športu čaká nejednoduchá situácia 
aj s hroziacimi možnými vymáhaniami pohľadávok. 
 
Záverom ešte externá pracovníčka kancelárie FNPŠ p. Adriana Bertóková zhrnula s akými rôznymi situáciami sa 
pri preukazovaní účtovných dokladov a kontrole v rámci celého procesu stretla a uviedla štatistický údaj, že 
približne minimálne dve hodiny si vyžadoval jeden prípad (1 prijímateľ), čo minimálne doteraz predstavovalo 
pri všetkých spomínaných žiadostiach v zmysle výzve č. 2021/002 cez 750 hodín strávených výkonom finančnej 
kontroly. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 12/1/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory v rámci osobitnej výzvy číslo: 2021/002 - amatérske športové 
kluby a organizácie z pohľadu stavu a výsledkov následnej finančnej kontroly. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 

k 31.1.2023    
sumár počet suma % v riešení 

OK 363 1 477 937 95,51% 

v riešení 16 69 456 4,49% 

vyradené 50     

  429 1 547 393   

úspešnosť 95,78% 95,51% 100,00% 
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Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
13. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY“ ČÍSLO: 2022/002 A) PREROKOVANIE SPÔSOBU KREOVANIA ČLENOV ODBORNEJ 
KOMISIE „ŠPORTOVÁ INFRAŠTRUKTÚRA“ B) PREROKOVANIE NÁVRHU ZÁSAD, SPÔSOBU A KRITÉRIÍ 
HODNOTENIA ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT C) PREROKOVANIE NÁVRHU 
VZOROVEJ ZMLUVY O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU PODĽA § 19 
ZÁKONA O FONDE 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a opäť krátko zhrnul predchádzajúcu genézu výzvy 
č. 2022/002. Následne odovzdal slovo podpredsedovi SR FNPŠ p. Gáborovi Asványimu, ktorý uviedol, že 
na návrhu zásad, spôsobu a kritérií hodnotenia žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu (ďalej 
len „zásady a kritériá“) pracovali spoločne zamestnanci kancelárie FNPŠ, podpredseda SR FNPŠ p. Gábor 
Asványi, predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan, generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR a predseda DR FNPŠ 
p. Peter Dedík, člen SR FNPŠ p. Ivan Greguška a zamestnanec SOŠV p. Igor Kováč, ktorý obohatil obsah zásad 
a kritérií o trvalú udržateľnosť. Pracovná skupina k tejto téme absolvovala už dve stretnutia a v podkladoch 
k tomuto bodu rokovania členovia SR FNPŠ nájdu výsledok spomínanej spoločnej práce. Okrem uvedeného sa 
v podkladoch nachádza aj návrh vzorovej zmluvy o príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy č. 2022/002, 
na ktorom pracovala kancelária FNPŠ. Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi následne odovzdal slovo 
právnikovi kancelárie FNPŠ p. Michalovi Fabianovi, ktorý v krátkosti informoval o predloženom návrhu vzorovej 
zmluvy o príspevku na projekt podpory športu s tým, že návrh vzorovej zmluvy obsahuje drobné úpravy oproti 
predchádzajúcim vzorovým zmluvám o príspevku na projekt. Zmeny a doplnenia vyplývali predovšetkým z rôznych 
návrhov/pripomienok v rámci nadobudnutých z praxe pri administrácii predchádzajúcej výzvy. Aktuálne sú 
pripravené dva návrhy vzorových zmlúv o príspevku na projekt podpory športu, a to jedna pre platiteľa a 
druhá pre neplatiteľa dane z pridanej hodnoty, aby sa predišlo prípadom, ktoré kancelária FNPŠ v minulosti riešila 
s ohľadom na typy subjektov. Ďalej uviedol, že došlo k spresneniu niektorých formulácií ustanovení zmluvy najmä 
pri poskytovaní finančného príspevku, pretože nebolo vždy prijímateľom jasné a zrejmé, že zvyšná časť príspevku 
poskytovaná ako druhá platby sa uhrádza formou refundácie. Predkladaný návrh vzorovej zmluvy by tento postup 
mal spresniť tým, že sa to explicitne vyjadrilo v zmluve.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval za informácie a doplnil pre nových členov SR FNPŠ 
odôvodnenie, prečo je dôležité mať návrh vzoru zmluvy o príspevku na projekt podpory športu už pri zverejnení 
zásad a kritérií ako aj zrekapituloval problémy a praktické skúsenosti, ktorými sa Fond na podporu športu v rámci 
jednotlivých infraštruktúrnych výziev zaoberal. Ako ďalšiu časť tohto bodu otvoril tému kreovania členov odbornej 
komisie „Športová infraštruktúra“ (ďalej len „odborná komisia“), aby sa rozhodnutie v tejto veci prijalo čím skôr, 
ideálne do konca februára a pre nových členov SR FNPŠ zopakoval vplyv poslednej novely zákona o fonde na 
odborné komisie. Ďalej uviedol, že nie je jasná zatiaľ stratégia akým spôsobom majú byť členovia odbornej komisie 
vyberaní, no za seba uviedol, že by bol rád keby podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi pokračoval ako predseda 
odbornej komisie. V danom prípade neeviduje žiadnu zákonnú prekážku a nepostrehol ani od ostatných členov SR 
FNPŠ žiaden iný návrh. Na osobe predsedu odbornej komisie bol všeobecný súhlas medzi prítomnými členmi SR 
FNPŠ.  
 
Následne predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan prešiel ku návrhu stratégie kreovania odbornej komisie a predložil 
návrh na doplnenie odbornej komisie o zástupcov samospráv z každého regiónu. Každý jeden samosprávny kraj 
po rozhodnutí ich zastupiteľstva a na základe dopytu od Fondu na podporu športu by menoval jedného člena 
odbornej komisie. Nemusí to byť politická nominácia, ale musí rozumieť územiu, chápať investičné zámery, územné 
plány a mať dôveru ľudí, ktorí tam fungujú. Zároveň spomenul aj návrh podpredsedu SR FNPŠ p. Gábora 
Asványiho, ktorý prišiel s otázkou open call-u bez ohľadu na územný princíp, t. j. otvorenej výzvy, do ktorej by sa 
záujemcovia hlásili. 
 



 38 

Následne prebiehala diskusia medzi prítomnými členmi SR FNPŠ ohľadom spôsobu kreovania odbornej komisie, 
a či zotrvať na dovtedajšom zložení odbornej komisie, či zvoliť navrhovaný územný princíp alebo formu open call-
u. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan prízvukoval najmä to, že si treba ujasniť najskôr kto by tam mal byť, prečo 
by mal byť a aké by mal mať kompetencie, a to aj kvôli ťažkým otázkam ako je napr. Problematika verejného 
obstarávania. Z uvedeného dôvodu by bol rád keby odborná komisia mala medzi členmi prípadne aj zástupcu 
menovaného priamo Úradom pre verejné obstarávanie, pretože okrem 8 zástupcov určených na základe územia, 
by bol rád keby zvyšný počet členov v odbornej komisii doplnili odborníci z rôznych oblastí a pri výbere týchto 
podporuje systém verejnej výzvy. 
 
Predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík sa prihlásil o slovo a informoval, 
že uvedenú problematiku riešili aj na zasadnutí DR FNPŠ a podľa ich názoru by proces kreovania odbornej komisie 
mal byť transparentný a prikláňa sa k otvorenému vopred zadefinovanému procesu, do ktorého by sa zapojili nielen 
odborníci, ale hlásiť by sa mohli aj z územných celkov a zo záverov rokovania DR FNPŠ bola požiadavka, aby bol 
oslovený aj neziskový sektor.  
 
Do diskusie sa prihlásil podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi, ktorý na margo uvedené potvrdil, že ním 
navrhovaný open call vyrieši všetko spomenuté, hlásiť sa tam môžu všetci dotknutí, vyhlási sa krátka výzva, 
na základe ktorej môžu posielať záujemcovia svoje životopisy a SR FNPŠ ich následne vyhodnotí/menuje. 
Vzhľadom na krátkosť času je preto nevyhnutné prijať rozhodnutie o spôsobe kreovania odbornej komisie čo 
najskôr.  
 
Člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger sa zapojil do diskusie a uviedol, že keď podpredseda SR FNPŠ p. Gábor 
Asványi dostal od SR FNPŠ dôveru ako predseda odbornej komisie, mal by si dať dokopy tím ľudí, členov, pripraví 
manuál ako odbornú komisiu obsadiť za splnenia všetkých spomenutých podmienok.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan súhlasí a navrhuje, aby sa v rámci uznesenia k tomuto bodu posunuli ďalej 
a schválili podpredsedu SR FNPŠ p. Gábora Asványiho za predsedu odbornej komisie a uložili mu úlohu, aby 
do 15.02.2023 prišiel s návrhom spôsobu kreovania jej členov, s čím prítomní členovia SR FNPŠ súhlasili. 
Uvedené je potrebné zrealizovať tak, aby členovia odbornej komisie boli kreovaní a na aprílovom zasadnutí 
predložení na schválenie SR FNPŠ. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan ešte doplnil, že o návrhu spôsobu 
kreovania sa bude rokovať buď na najbližšom zasadnutí SR FNPŠ alebo nie je vylúčené aj rozhodnutie prijímané 
formou hlasovania „per rollam“. 
 
Než sa začalo rokovať o samotných zásadách a kritériách, k úvodným ustanoveniam dokumentu sa vyjadril právnik 
kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian, ktorý uviedol, že pripomienkam a úpravám úvodného textu zásad a kritérií sa 
kancelária FNPŠ nevenovala, a to z dôvodu absencie nastavenia zámeru samotného spôsobu kreovania odbornej 
komisie a s poukazom na skutočnosť, že zákon o fonde ukladá Fondu na podporu športu povinnosť prijať štatút 
odbornej komisie. Do veľkej miery úvodné ustanovenia predkladaného návrhu textu prináležia čo do obsahu práve 
do štatútu odbornej komisie, a ak do 15.02.2023 bude zhoda na spôsobe kreovania odbornej komisie, zapracuje 
sa to do štatútu resp. zásad a kritérií, aby to reflektovalo so zámerom a spôsobom kreovania odbornej komisie. 
 
Diskusia sa následne presunula ku samotným zásadám a kritériám, kde podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi 
zhrnul, že do obsahu zásad a kritérií bolo v zmysle širšej diskusie zapracované jednak to, aké boli skúsenosti 
do dnešného momentu a jednak požiadavka, ktorá vzišla aj na úrovni SR FNPŠ v súvislosti s energetickou krízou. 
Väčší dôraz bude vkladaný na žiadosti, ktoré prispejú k väčšej energetickej úspore pri prevádzke športových 
zariadení. Kvôli obsahu predkladaného dokumentu zásad a kritérií navrhol prechádzať jednotlivý bod po bode. 
Na uvedené reagoval predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a navrhol prechádzať len problematické body.  
 
Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš, ktorý mal v rámci pracovnej skupiny na starosti 
finálnu úpravu predmetného dokumentu, predniesol krátky úvod ku všetkým kategóriám všeobecne ako aj váhy 
jednotlivých navrhovaných kritérií. Napriek uvedenému sa všetky body prechádzali postupne po jednom ako boli 
vopred členom SR FNPŠ predložené v rámci podkladov k zasadnutiu spolu aj s návrhmi, akým spôsobom bude 
žiadateľ preukazovať splnenie jednotlivých hodnotiacich kritérií. Po krátkej diskusii k problematike a úskaliu 
verejného obstarávania z pohľadu samospráv sa prechádzalo k ďalším bodom. V prípade bodu C. „Podpora športu 
pre všetkých, sociálna inklúzia“ vznikla rozprava a podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi zhodnotil, že za SOŠV 
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dlhodobo apelujú na to, aby sa podpora školských zariadení riešila mimo Fondu na podporu športu, preto dáva 
na zváženie, či vôbec pôvodne navrhované kritérium je podstatné alebo nie a do akej miery. Predseda DR FNPŠ 
a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík zareagoval a súhlasil, že školská infraštruktúra by 
mala byť finančne podporovaná z eurofondov. Za MŠVVŠ SR uviedol, že problematike školskej infraštruktúry by 
sa mohlo venovať v rámci spomínanej výzvy MIRRI a súhlasil, že tomuto typu športovej infraštruktúry by sa Fond 
na podporu športu venovať nemal. Zároveň ešte spomenul, že DR FNPŠ víta zvýhodnenie projektov energeticky 
a prevádzkovo efektívnych. Požiadavka zo strany DR FNPŠ bola, aby schválené zásady a kritériá hodnotenia boli 
presnejšie merateľné, aby aj hodnotenia boli následne menej diskutabilné. Diskusia prítomných členov SR FNPŠ 
s ohľadom na závery DR FNPŠ viedla k tomu, že väčšina prítomných bola za návrh, aby z kritérií vypadlo slovné 
spojenie „v blízkosti školy“, najmä z dôvodu jeho neurčitosti. 
 
Ďalším bodom, pri ktorom sa viedla diskusia, bol bod číslo 4 „Použitie športoviska pre znevýhodnené skupiny 
obyvateľov a jeho súlad s technickými požiadavkami na stavby užívané osobami s obmedzenou schopnosťou 
pohybu a orientácie v zmysle ustanovení §56, §57, §58, §63 a §64 Vyhlášky č. 532/2002 Z. z.“, predseda SR FNPŠ 
p. Ladislav Križan sa obrátil najmä na člena SR FNPŠ p. Miroslava Drába ako nominanta Slovenského 
paralympijského výboru, ktorému sa nepozdávalo navrhované rozdelenie bodov, a teda bezbariérovosť všetkých 
alebo buď len návštevníkov alebo len športovcov a navrhoval zotrvať na splnení všetkých podmienok. 
K uvedenému sa vyjadrili aj ostatní členovia SR FNPŠ, keď projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ 
p. Radoslav Jenčuš dovysvetlil rozdelenie bodov pri tomto kritériu. Člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb po vzájomnej 
diskusii nakoniec pristúpil na kompromis a odobril navrhované rozdelenie bodov. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav 
Križan zhrnul tento bod a dal na zváženie upraviť a rozšíriť ho ešte o písmeno c), aby bol zameraný aj 
na športovcov, s čím prítomní členovia SR FNPŠ súhlasili a prešli k ďalšiemu bodu. 
 
Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš vysvetlil prítomným členom nové navrhované 
podrobné rozdelenie kritérií pre hodnotenie energetickej hospodárnosti a po krátkej diskusii o udeľovaní certifikácie 
pri nových stavbách vyvstala z diskusie otázka, čo v prípade nafukovacích hál. Dopad týchto energetických kritérií 
na ne bude nutné ešte preveriť. 
 
Posledným bodom, pri ktorom vznikla diskusia medzi prítomnými členmi SR FNPŠ bol bod J. „Komplexné 
hodnotenie projektu hodnotiteľom“, ktorý spoločne uviedli a vysvetlili podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a 
projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš ako jediné subjektívne kritérium. K uvedenému 
kritériu sa vyjadril predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík a za DR FNPŠ 
uviedol, že s týmto kritériom kategoricky nesúhlasia vzhľadom na predošlé stanovisko DR FNPŠ, ale pozitívne 
hodnotí spresnenie predchádzajúcich kritérií. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan rozumie obom rovinám, ktoré 
odzneli pre a proti ponechania tohto kritériá a uviedol, že sa jedná len o 4 body a na dnešnom zasadnutí nemá 
ambíciu o ňom rozhodnúť, ale je na mieste ešte, aby sa nad tým zamysleli. Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor 
Asványi sa po diskusii prikláňa k vypusteniu navrhovaného bodu J., ak na jeho zavedení nie je jednotný názor. 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan zhrnul, že dnešné zasadnutie malo len prerokovať vyššie uvedené, utvoriť 
si názor a po zapracovaní vznesených pripomienok sa po vzájomnom konsenze bude o finálnom znení zásad 
a kritérií rozhodovať po 15.02.2023 predložením finálnych podkladov členom SR FNPŠ na hlasovanie formou 
hlasovania „per rollam“. 
 
Predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík predniesol informáciu o návrhu 
na úpravu znenia výzvy č. 2022/002, a to v prípade oprávnených žiadateľov a jeho rozšírenie o vysoké školy a typ 
škôl, ktorých zriaďovateľom je napr. regionálny úrad školskej správy, štát. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan 
na margo toho uviedol, že má procesný problém s tým, aby sa v takto pokročilom procese takto zásadne rozšíril 
okruh oprávnených žiadateľov po tom, čo bola výzva č. 2022/002 vyhlásená. Následne vznikla medzi prítomnými 
diskusia o prednesenom návrhu, ktorú predseda SR FNPŠ uzavrel s tým, aby takýto návrh prišiel písomnou 
oficiálnou formou zo strany MŠVVŠ SR a SR FNPŠ sa ním bude zaoberať na najbližšom marcovom zasadnutí SR 
FNPŠ alebo inou formou napr. hlasovaním „per rollam“, pretože je potrebné si takýto zásah do znenia výzvy 
premyslieť. V danom prípade nejde iba o rozšírenie okruhu oprávnených žiadateľov, ale aj potenciálne dopady 
na nutnosť upraviť ďalšie podmienky výzvy ako spolufinancovanie, príp. zásady a kritériá. 
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Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 13/1/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie prijaté závery k spôsobu kreovania členov 
odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ a po konsenzuálnom súhlase schvaľuje podpredsedu správnej 
rady p. Gábora Asványiho za predsedu odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ a poveruje ho 
zapracovaním záverov do štatútu odbornej komisie a zásad, spôsobov a kritérií hodnotenia žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002, 
do 15.02.2023.   
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie návrh zásad, spôsobov a kritérií hodnotenia 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 
v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 
a poveruje kanceláriu Fondu na podporu športu ich dopracovaním v zmysle predložených pripomienok 
vznesených priamo na zasadnutí a predložením na schválenie správnej rade Fondu na podporu športu. 
 
3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie návrhu vzorovej zmluvy o príspevku na projekt 
podpory športu podľa § 19 zákona o fonde v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 
v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 
a poveruje kanceláriu Fondu na podporu športu jej dopracovaním v zmysle predložených pripomienok 
vznesených priamo na zasadnutí a predložením na schválenie správnej rade Fondu na podporu športu. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
14. VYMENOVANIE RIADITEĽA NA ZÁKLADE VÝSLEDKOV VÝBEROVÉHO KONANIA ZO DŇA 22.12.2022 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a informoval všetkých prítomných na zasadnutí, že 
výberové konanie na pozíciu riaditeľa podľa §10a zákona o fonde prebehlo a dňa 22.12.2022 sa uskutočnilo 
verejné vypočutie štyroch kandidátov, z priebehu ktorého bola vyhotovená zápisnica a bola zverejnená 
na webovom sídle Fondu na podporu športu. Členovia SR FNPŠ obdržali predmetnú zápisnicu aj v rámci 
podkladov k tomuto bodu rokovania. Ďalej pripomenul, že traja zo štyroch uchádzačov, ktorí sa zúčastnili verejného 
vypočutia v rámci výberového konania, sú prítomní aj na tomto zasadnutí. Následne pokračoval a uviedol, že 
za celé dva a pol ročné pôsobenie vo funkcii predsedu SR FNPŠ si veľmi váži skutočnosť, že drvivá väčšina 
uznesení schválených SR FNPŠ bola prijatá jednomyseľne, avšak po predchádzajúcej diskusii s jednotlivými 
členmi SR FNPŠ intenzívne vnímal, že toto nebude tento prípad. Vníma, veľmi silnú názorovú nezhodu na túto 
tému a doplnil, že pre neho je takisto táto téma principiálna. Rád by teda aj vo vzťahu k prítomným uchádzačom, 
a tak ako vždy konštruktívne pristúpil k celej veci. Uviedol, že predtým ako sa začne vypočutie členmi SR FNPŠ, 
vzhľadom k tomu, že na zasadnutí boli prítomní traja zo štyroch uchádzačov, smeroval ku nim predseda SR FNPŠ 
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otázku, či mali alebo majú nejaké výhrady k procesu výberového konania z hľadiska jeho férovosti a požiadal ich, 
aby sa prípadne vyjadrili k samotnému procesu a priebehu výberového konania. Túto možnosť nevyužil žiadny 
z prítomných zúčastnených uchádzačov. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan zároveň uviedol, že toto dôležité 
rozhodnutie chcel prijať v kompletnom zložení 11 členov SR FNPŠ, čo sa nestalo ešte v minulom roku, preto to 
bolo predložené až na tomto zasadnutí SR FNPŠ. Ďalej informoval prítomných členov SR FNPŠ, že 
pred zasadnutím podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi predložil návrh na verejné vypočutie uchádzačov, ktorí 
sa umiestnili na prvých dvoch miestach, čo podporilo aj niekoľko členov SR FNPŠ. Vzhľadom ku skutočnosti, že 
na zasadnutí boli prítomní traja zo štyroch uchádzačov, predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan rozšíril vypočutie 
pred členmi SR FNPŠ na všetkých troch prítomných, teda aj o uchádzača p. Michala Fabiana, voči čomu nevzniesli 
členovia SR FNPŠ žiadne námietky. K tomuto uchádzač p. Michal Fabian požiadal o slovo a uviedol, že ak bude 
mať ktokoľvek na neho akékoľvek otázky, samozrejme na ne odpovie, avšak vzhľadom na uskutočnené verejné 
vypočutie rešpektuje výsledky výberového konania a pre neho bol celý proces ukončený dňom obdržania dotknutej 
zápisnice z výberového procesu zo dňa 22.12.2022. Na základe uvedeného nevidí dôvod, aby ďalej participoval 
na tomto procese. Keďže niektorí členovia SR FNPŠ neboli prítomní na verejnom vypočutí dňa 22.12.2022, či už 
ako členovia výberovej komisie alebo verejnosť, na základe uvedeného predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan 
otvoril diskusiu a požiadal členov SR FNPŠ o predloženie prípadne ďalších otázok najskôr uchádzačke p. Adriane 
Bertókovej, ktorá sa po verejnom vypočutí umiestnila na prvom mieste. Na dotaz podpredsedu SR FNPŠ p. Gábora 
Asványiho k ďalšiemu procesnému postupu, predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol, že na základe 
predloženého návrhu na vypočutie kandidátov členmi SR FNPŠ majú členovia SR FNPŠ priestor položiť prítomným 
uchádzačom otázky aj priamo na zasadnutí, následne prebehne medzi členmi SR FNPŠ diskusia, výsledkom ktorej 
bude pristúpenie k hlasovaniu členov SR FNPŠ o návrhu uznesenia na vymenovanie riaditeľa podľa §10a zákona 
o fonde. Na uvedené krátko reagoval člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a vo vzťahu k samotnému procesu navrhol, či 
by nebolo vhodné v úcte ku kolegom z kancelárie FNPŠ a ostatným prítomným si dať po vypočutí prestávku a 
následne by prebehla diskusia iba na úrovni členov SR FNPŠ. S predloženým návrhom ďalšieho procesného 
postupu bol vyslovený vzájomný súhlas členov SR FNPŠ. Následne predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan v rámci 
vypočutia kandidátov v zmysle predloženého návrhu opätovne vyzval členov SR FNPŠ o položenie otázok 
uchádzačke na pozíciu riaditeľky p. Adriane Bertókovej. Nakoľko neboli žiadne otázky, vyzval členov SR FNPŠ 
o položenie otázok uchádzačovi na pozíciu riaditeľa p. Radoslavovi Jenčušovi, ktorý sa po verejnom vypočutí 
umiestnil na druhom mieste. Možnosť položiť otázku využil v tomto prípade iba predseda SR FNPŠ p. Ladislav 
Križan a opýtal sa uchádzača o pozíciu riaditeľa Fondu na podporu športu p. Radoslava Jenčuša, ako by bola 
zastrešená náročná agenda ŠINV, ktorú má aktuálne na starosti ako projektový manažér v kancelárii FNPŠ, a či 
má už predstavu, kto by tuto tému prípadne po ňom uchopil, ak by bol vymenovaný členmi SR FNPŠ za riaditeľa 
od 06.02.2023. Uchádzač o pozíciu riaditeľa p. Radoslav Jenčuš odpovedal, že v takom prípade by túto agendu 
buď zastrešoval do momentu, kým bude schopný ju odovzdať niekomu inému, resp. do momentu kým sa rozdelia 
práce na tejto téme medzi ľudí, ktorí aktuálne v kancelárii Fondu na podporu športu pôsobia. To znamená, že buď 
niekto nový príde alebo dôjde k rozdeleniu agendy medzi existujúcich zamestnancov. Predmetnej téme by sa však 
naďalej venoval, keďže táto agenda patrí momentálne medzi prioritné témy Fondu na podporu športu.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan po vypočutí uchádzačov na pozíciu riaditeľa podľa §10a zákona o fonde 
vyhlásil prestávku a požiadal kolegov z kancelárie FNPŠ a obidvoch uchádzačov na pozíciu riaditeľa, aby opustili 
rokovaciu miestnosť. Následne členovia SR FNPŠ spolu s predsedom DR FNPŠ p. Petrom Dedíkom bez práva 
hlasovať pokračovali ďalej v rokovaní.  
 
V rámci priebehu rokovania členovia SR FNPŠ p. Branislav Tréger, Dušan Šaradín, Ivan Greguška a Michal 
Varmus a rovnako tak predseda DR FNPŠ p. Peter Dedík opakovane vyzývali ostatných členov SR FNPŠ, aby sa 
vzhľadom na všetky okolnosti výberové konanie na pozíciu riaditeľa podľa § 10a zákona o fonde zrušilo a vypísalo 
sa nové výberové konanie.  
 
Nakoľko už neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ po následnom 
rokovaní, predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
Po následnom rokovaní správna rada FNPŠ pristúpila k hlasovaniu o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 14/1/2023 
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1. Správna rada Fondu na podporu športu po vypočutí Adriany Bertókovej a Radoslava Jenčuša vymenúva 
na základe výsledkov výberového konania uskutočneného dňa 22.12.2022 podľa § 10a zákona o fonde 
za riaditeľku Adrianu Bertókovú a poveruje predsedu správnej rady uzavrieť s ňou v zmysle § 10a ods. 3 
zákona o fonde pracovný pomer od 07.02.2023. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 2  
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 9 (Asványi, Dráb, Tréger, Greguška, Varmus, Hrbek, Lažo, Pitek, Krnáč) 
 
Uznesenie nebolo prijaté. 
 
 
Následne členovia SR FNPŠ pristúpili k hlasovaniu o návrhu uznesenia predneseného priamo na zasadnutí 
v zmysle návrhu doručeného predsedovi SR FNPŠ. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 14/1/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu po vypočutí Adriany Bertókovej a Radoslava Jenčuša vymenúva 
na základe výberového konania uskutočneného dňa 22.12.2022 podľa § 10a zákona o fonde za riaditeľa 
Radoslava Jenčuša a poveruje predsedu správnej rady uzavrieť s ním v zmysle § 10a ods. 3 zákona o fonde 
pracovný pomer od 07.02.2023. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 6  
 
Proti: 1 (Križan) 
 
Zdržali sa hlasovania: 4 (Greguška, Varmus, Tréger, Šaradín) 
 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Odôvodnenie hlasovania predsedu SR FNPŠ p. Ladislava Križana: Podľa názoru predsedu SR FNPŠ bolo 
hlasovanie o predmetnom návrhu uznesenia predneseného priamo na zasadnutí rozporné, a to s poukazom na § 5 
ods. 6 zákona č. 552/2003 Z. z. o výkone práce vo verejnom záujme. 
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15. ŠPORTOVÁ INFRAŠTRUKTÚRA NÁRODNÉHO VÝZNAMU A) INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE 
ROZPRACOVANOSTI PROJEKTOV NA PRVÝ POLROK 2023 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a potom odovzdal slovo projektovému manažérovi 
pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslavovi Jenčušovi, ktorý členov SR FNPŠ oboznámil s aktuálnym stavom 
rozpracovanosti projektov na prvý polrok 2023. Uviedol, že v prílohách materiálu sú všetky projekty, ktoré boli 
identifikované ako ŠINV, a tiež všetky projekty a žiadosti, ktoré došli na Fond na podporu športu so zámerom žiadať 
o príspevok na ŠINV bez výzvy. Údaje boli aktualizované ku 26.01.2023. K najviac pripraveným projektom je 
spracovaný aj odhad plánu čerpania, ktorý ukazuje, že v roku 2023 je možné vyčerpať približne 17,5 mil. EUR. 
Projekty sú z hľadiska celkovej pripravenosti rozdelené na kategórie A až C, kategória A sú najpripravenejšie 
projekty (10,6 mil. EUR), kategória B projekty s presahom do roku 2024 (2023 - 5,3 mil. EUR, 2024 - 6,6 mil. EUR) 
a kategória C projekty, ktoré ešte potrebujú nejaké upresnenia, či dotiahnutie (2023 - 1,5 mil. EUR, 2024 - 21 mil. 
EUR). Zákon o fonde ukladá, že SR FNPŠ môže schváliť príspevok vyšší ako 1 mil. EUR až po predchádzajúcom 
súhlase ÚHP. Žiadosť na ÚHP podáva Fond na podporu športu po tom, ako žiadateľ predloží štúdiu 
uskutočniteľnosti. Preto navrhujeme, aby SR FNPŠ vybrala a schválila projekty, ktoré považuje za vhodné 
na podporu, na realizáciu ďalších krokov - t. j. na podanie formálnej žiadosti zo strany žiadateľov, predloženie 
relevantných dokumentov (v súlade so zákonom o fonde), vypracovanie štúdie uskutočniteľnosti a predloženie 
ÚHP na hodnotenie. Ak by tento proces prebehol efektívne, prvé projekty na 1 mil. EUR by bolo možné schváliť 
pravdepodobne na aprílovom zasadnutí SR FNPŠ. 
 
Aktuálny stav pri čerpaní prostriedkov ŠINV – rekapitulácia  

Prostriedky na ŠINV boli vyčlenené uznesením vlády SR číslo 625/2019 vo výške 60.000.000 EUR. Následne bolo 
uznesenie niekoľkokrát zmenené ďalšími uzneseniami vlády SR až nakoniec zostalo pre rozvoj ŠINV vyčlenených 
spolu 34.700.000 EUR s termínmi vyúčtovania:  

2.000.000,- EUR   31.12.2022 
25.700.000,- EUR 31.12.2023 
7.000.000,- EUR  31.12.2024 

Pre celkovú rekapituláciu je treba doplniť, že v septembri 2021 sa k téme ŠINV uskutočnila konferencia, ktorej 
výstupom bol zoznam projektov, ktoré by bolo možné z prostriedkov pre podporu ŠINV podporiť. Bohužiaľ aj keď 
prostriedky na podporu ŠINV má Fond na podporu športu na svojich účtoch roky, bol zatiaľ ako ŠINV podporený 
jediný projekt. Išlo o dofinancovanie výstavby kolieskovej dráhy v NBC Osrblie, ktorý bol prakticky realizovaný 
v posledných dvoch týždňoch trojročného obdobia, keď mal Fond na podporu športu prostriedky k dispozícii. Fond 
na podporu športu plánuje vyúčtovať ako projekty ŠINV ešte ďalšie dva projekty, ktoré boli podporené v rámci 
infraštruktúrnej výzvy č. 2021/004, a to projekt rekonštrukcie Angels arény v Košiciach a projekt rekonštrukcie 
Zimného štadióna Pavla Demitru v Trenčíne. Po minuloročnej novelizácii zákona o fonde je však v zákone 
explicitne uvedené, že „príspevok na projekt podpory výstavby, modernizácie a rekonštrukcie športovej 
infraštruktúry národného významu poskytuje fond bez výzvy“ (paragraf 15a, ods. 1), takže pokračovanie podobnej 
praxe v budúcnosti je minimálne otázne, ak nie úplne vylúčené. Situácia ku dňu konania SR FNPŠ je taká, že Fond 
na podporu športu má ku koncu tohto roka vyúčtovať 25,7 mil. EUR, ktoré má už približne 2 roky na svojom účte, 
a ktoré zatiaľ na žiadny projekt ani predbežne nealokoval ani nepridelil. Podľa aktuálneho znenia zákona o fonde 
je možné v prípade podpory nad 1 mil. EUR projekt podpory ŠINV schváliť až po tom, čo ÚHP zhodnotí na žiadosť 
Fondu na podporu športu štúdiu uskutočniteľnosti, ktorú žiadateľ vypracuje. Žiadna štúdia uskutočniteľnosti zatiaľ 
nie je vypracovaná a Fond na podporu športu zatiaľ nepožiadal ÚHP o žiadne hodnotenie. ÚHP má 
na vypracovanie hodnotenia 30 dní. Po uplynutí tejto lehoty môže Fond na podporu športu pristúpiť k podpore 
projektu aj bez stanoviska ÚHP. Vzhľadom na fakt, že Fond na podporu športu bol zriadený za účelom podpory 
výstavby, modernizácie a rekonštrukcie ŠINV a športovej infraštruktúry považujem za nevyhnutné na tomto 
zasadnutí SR FNPŠ rozhodnúť, pre ktoré projekty budeme požadovať hodnotenie z hľadiska hodnoty za peniaze. 
Štúdie bude potrebné vypracovať a predložiť na ÚHP. Vzhľadom k 30-dňovej lehote, ktorú má ÚHP na hodnotenie, 
by v takomto prípade prichádzalo do úvahy konečné rozhodnutie o podpore, resp. nepodpore projektov 
na aprílovom (13.04.2023) zasadnutí SR FNPŠ.  
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Zoznam projektov ŠINV a žiadostí o poskytnutie prostriedkov bez výzvy  

V priečinku k tomuto bodu je prehľad o projektoch ŠINV a žiadostiach, ktoré v rôznej forme dorazili do kancelárie 
FNPŠ, či k iným predstaviteľom Fondu na podporu športu. Začiatkom januára 2023 bol rozoslaný všetkým 
záujemcom mail so žiadosťou o aktualizáciu údajov. Väčšina žiadateľov svoje údaje aktualizovala a deklarovala 
záujem o čerpanie prostriedkov, časť neodpovedala. Priebežne sa snažíme kontaktovať všetkých žiadateľov aj 
telefonicky, ale máme za to, že všetci žiadatelia relevantní pre čerpanie prostriedkov v roku 2023 sú v zozname 
zachytení. Pôvodný zoznam ŠINV bol doplnený o všetky žiadosti o poskytnutie príspevku bez výzvy, ktoré na Fond 
na podporu športu dorazili resp. s ktorými Fond na podporu športu nejakou cestou komunikuje, bez ohľadu 
na posudzovanie z hľadiska príslušnosti k ŠINV. Ako je vidieť z prílohy, v ktorej je odhadnutá schopnosť 
jednotlivých projektov prostriedky vyčerpať a vyúčtovať v rokoch 2023 a 2024, je odhadom možné v rámci všetkých 
projektov vyčerpať v roku 2023 približne 17 mil. EUR. Aj stavebne pripravené projekty sme ešte rozdelili z hľadiska 
ďalšej pripravenosti na kategórie A, B a C. Projekty zaradené do kategórie A sa javia z hľadiska pripravenosti 
čerpať prostriedky v roku 2023 ako najpripravenejšie, preto ak chceme v procese pokročiť sú to najhorúcejší 
kandidáti na predloženie na hodnotenie z hľadiska hodnoty za peniaze. Projekty označené ako kategória B sú 
rovnako dobre pripravené, ale presahujú finančne aj do roka 2024, a preto je potrebné naviac zhodnotiť tento 
aspekt. Pri projektoch označených ako kategória C sú ešte oblasti, ktoré je treba vyjasniť prípadne sa vyvíjajú. 
Vzhľadom na fakty uvedené vyššie, najmä vzhľadom na to, že projekty nad 1 mil. EUR je možné zo strany SR 
FNPŠ schváliť až po hodnotení z hľadiska hodnoty za peniaze navrhujeme, aby SR FNPŠ vybrala a schválila 
projekty, ktoré považuje za vhodné na podporu, na realizáciu ďalších krokov – t. j. podanie formálnej žiadosti 
zo strany žiadateľov, predloženie relevantných dokumentov (v súlade so zákonom), vypracovanie štúdie 
uskutočniteľnosti a požiadanie ÚHP na hodnotenie. 
 

 
 
Člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb informoval členov SR FNPŠ, že momentálne v meste Dolný Kubín zvažujú 
vybudovanie Národného paracentra, kde okrem parahokeja sa postupne pripúšťajú aj iné športy ako 
napr. lyžovanie a iné. Všetky zamýšľané tri športoviská sú mestskými športoviskami. V prvej etape bolo predložené 
zadanie na vypracovanie projektovej dokumentácie na atletickú dráhu, zimný štadión a športovú halu ako súčasť 
Národného paracentra. Mesto Dolný Kubín tento projekt odsúhlasilo a ako predseda komisie MsZ mládeže a športu 
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v meste Dolný Kubín a tiež zástupca Slovenského paraolympijského výboru má predmetný projekt na starosti. 
Do konca marca 2023 by mala byť vypracovaná projektová dokumentácia a predpoklad vybudovania je koniec roka 
2023.   
 
O slovo požiadal predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík a opakovane 
z pozície predsedu DR FNPŠ vyzval členov SR FNPŠ a kanceláriu FNPŠ, aby sa čo najskôr prijali pravidlá 
podávania žiadostí o podporu ŠINV vrátane toho, čo má obsahovať štúdia uskutočniteľnosti, ktorú bude 
posudzovať ÚHP v zmysle § 15a zákona o fonde. Zároveň informoval členov SR FNPŠ aj o tom, že sa otvorili 
rokovania o prípadnom predĺžení termínu použitia účelovo určených finančných prostriedkov poskytnutých 
v zmysle uznesenia vlády SR č. 625/2019 v znení neskorších zmien. Na uvedené krátko reagoval projektový 
manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš, že určitý návrh už bol predložený členom SR FNPŠ, 
avšak v zásade sa o predmetnej metodike nerokovalo, či sa uberať v jej znení. ÚHP poskytlo Fondu na podporu 
športu určitý vzor. Následne po vzájomnej diskusii sa vzhľadom na pracovnú vyťaženosť ÚHP zhodli, že návrh 
obsahu štúdie uskutočniteľnosti skúsi podľa pokynov ÚHP pripraviť Fond na podporu športu, a preto verí, že 
po zasadnutí SR FNPŠ im návrh bude zaslaný a počkáme na ich vyjadrenie. Na základe uvedeného je 
presvedčený, že minimálne manuál pre žiadateľov ako zostaviť štúdiu uskutočniteľnosti by mal mať Fond 
na podporu športu k dispozícii v rozumnom čase. 
 
Na záver predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol, že na plánovanom stretnutí s ministrom MŠVVŠ SR budú 
určite diskutovať aj o tejto téme a rád by ho oficiálne požiadal o vyjadrenie k spomínanému termínu a jeho 
prípadnému posunutiu. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 15/1/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie o aktuálnom stave rozpracovanosti 
potenciálnych projektov športovej infraštruktúry národného významu na rok 2023. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 1 (Greguška) 
 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
16. RÔZNE 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a vyzval členov SR FNPŠ, ak majú nejaké podnety 
na diskusiu, aby ich prezentovali v rámci tohto bodu a mohli o nich spolu diskutovať.  
 
Nakoľko po vzájomnej diskusii neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR 
FNPŠ, predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 



 46 

Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 16/1/2023 

 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie diskusné príspevky členov SR FNPŠ. 
 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 

Na záver zasadnutia sa predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval prítomným členom SR FNPŠ 

a hosťom za konštruktívny a bezproblémový priebeh zasadnutia SR FNPŠ, a následne všetkým zaželal 

pekný zvyšok dňa a bezpečnú cestu domov.  

 

 

 

Ladislav Križan            Silvia Ondrejčáková 
predseda správnej rady FNPŠ  koordinátorka procesov a projektová manažérka  

kancelárie FNPŠ a overovateľka zápisnice 

 

 

 

Michal Fabian 
zapisovateľ, právnik kancelárie FNPŠ 
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Uznesenia prijaté na zasadnutí Správnej rady Fondu na podporu športu dňa 03. februára 2023:  

 

Uznesenie č. 1/1/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje nezverejňovať zvukový záznam alebo jeho časti zo zasadnutia 

správnej rady Fondu na podporu športu v zmysle § 7 ods. 6 zákona o fonde. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh programu zasadnutia. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 2/1/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie prezentáciu - Športová infraštruktúra na území mesta 

Prešov - história, stav a perspektívy predstavené primátorom mesta a jeho tímom.  

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 3/1/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie prezentáciu - Športová infraštruktúra na území 

Prešovského samosprávneho kraja - história, stav a perspektívy predstavené podpredsedom kraja a jeho tímom. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 4/1/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o výsledkoch hlasovania „per rollam“ v čase 

medzi riadnymi zasadnutiami správnej rady Fondu na podporu športu. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 5/1/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 6/1/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie od predsedu správnej rady Fondu 

na podporu športu od jej posledného zasadnutia. 

T: ihneď 
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Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 7/1/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o prehodnotenie výzvy na vrátenie 

mimoriadnej podpory zo dňa 02.12.2022 prijímateľa FK Poprad poskytnutej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 

o poskytnutie mimoriadnej podpory pre profesionálne športové kluby č. 2021/003 a postupuje žiadosť dozornej 

rade Fondu na podporu športu na vyjadrenie stanoviska. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 8/1/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie odporúčacie stanovisko dozornej rady Fondu 

na podporu športu prijaté uznesením č. 2/1/2023 DR FNPŠ k predloženému návrhu rozpočtu Fondu na podporu 

športu na rok 2023.  

2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje predložený návrh rozpočtu Fondu na podporu športu na rok 

2023. 

3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu, že predseda správnej rady Fondu 

na podporu športu podpísal dňa 25.01.2023 v mene Fondu na podporu športu zmluvu o poskytnutí príspevku 

podľa § 22 zákona o fonde. 

4. Správna rada Fondu na podporu športu poveruje predsedu správnej rady Fondu na podporu športu vrátením 

nevyčerpaných finančných prostriedkov zo zmluvy č. 0622/2021/SS o poskytnutí príspevku na mimoriadnu podporu 

v športe v znení dodatku č. 1 zo dňa 11.08.2022 nachádzajúcich sa na bankovom účte Fondu na podporu športu 

vo výške 3.250.644,20 EUR na bankový účet Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu SR. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 9/1/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 

č. 2020/001. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o zmenu projektovej dokumentácie 

a predĺženie oprávneného obdobia na realizáciu projektu v rámci žiadosti č. 69 (mesto Lučenec) predloženej 

v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a 

modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2020/001 a rozhodla, že predloženú žiadosť neschvaľuje. 

3. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje žiadosť o zmenu rozpočtu v prípade žiadosti č. 171 (mesto 

Veľký Šariš) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2020/001. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 
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Uznesenie č. 10/1/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 

č. 2021/004. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o stave dodatočného preverenia žiadosti 

č. 179 zo strany žiadateľa Lezecká stena, s. r. o. v zmysle žiadosti doručenej dňa 07.12.2022 v rámci výzvy 

na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia 

športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 a opätovne odkladá predmetnú vec na ďalšie zasadnutie správnej rady Fondu 

na podporu športu po doručení stanoviska Protimonopolného úradu Slovenskej republiky. 

3. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje žiadosť o zmenu rozpočtu projektu v rámci žiadosti č. 160 

(BR ACADEMY, s. r. o.) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2021/004. 

4. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje žiadosť o zmenu rozpočtu projektu v rámci žiadosti č. 65 

(Mestská časť Bratislava - Petržalka) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2021/004. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 11/1/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 

o poskytnutie mimoriadnej podpory v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory 

pre podniky prevádzkujúce športovú infraštruktúru č. 2022/001. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 12/1/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 

o poskytnutie mimoriadnej podpory v rámci osobitnej výzvy číslo: 2021/002 - amatérske športové kluby a 

organizácie z pohľadu stavu a výsledkov následnej finančnej kontroly. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 13/1/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie prijaté závery k spôsobu kreovania členov odbornej 

komisie „Športová infraštruktúra“ a po konsenzuálnom súhlase schvaľuje podpredsedu správnej rady p. Gábora 

Asványiho za predsedu odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ a poveruje ho zapracovaním záverov do štatútu 

odbornej komisie a zásad, spôsobov a kritérií hodnotenia žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt v rámci výzvy 

na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia 

športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002, do 15.02.2023.  
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2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie návrh zásad, spôsobov a kritérií hodnotenia žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 a poveruje kanceláriu 

Fondu na podporu športu ich dopracovaním v zmysle predložených pripomienok vznesených priamo na zasadnutí 

a predložením na schválenie správnej rade Fondu na podporu športu. 

3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie návrhu vzorovej zmluvy o príspevku na projekt podpory 

športu podľa § 19 zákona o fonde v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 a poveruje kanceláriu Fondu 

na podporu športu jej dopracovaním v zmysle predložených pripomienok vznesených priamo na zasadnutí 

a predložením na schválenie správnej rade Fondu na podporu športu. 

T: do 15.02.2023 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 14/1/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu po vypočutí Adriany Bertókovej a Radoslava Jenčuša vymenúva 

na základe výberového konania uskutočneného dňa 22.12.2022 podľa § 10a zákona o fonde za riaditeľa 

Radoslava Jenčuša a poveruje predsedu správnej rady uzavrieť s ním v zmysle § 10a ods. 3 zákona o fonde 

pracovný pomer od 07.02.2023. 

T: 07.02.2023 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 15/1/2023 SR FNPŠ: 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie o aktuálnom stave rozpracovanosti 

potenciálnych projektov športovej infraštruktúry národného významu na rok 2023.   

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 16/1/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie diskusné príspevky členov SR FNPŠ. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 



 

Fond na podporu športu 

Príkopova 3255/6, 831 03 Bratislava – mestská časť Nové Mesto 

IČO: 52846059, DIČ: 2121173307 
e-mail: office@fnps.sk, www.fondnapodporusportu.sk 

PREZENČNÁ LISTINA 

 

Správna rada 
Fondu na podporu športu 

 
Dátum:    03. február 2023 

Miesto konania: Mestský úrad, Hlavná ul. č. 73, Prešov (1. poschodie - prijímacia sieň) 

Priezvisko a meno             Podpis 

Križan Ladislav  

Asványi Gábor  

Krnáč Jozef  

Pitek Lukáš  

Dráb Miroslav  

Šaradín Dušan  

Greguška Ivan  

Tréger Branislav  

Varmus Michal  

Hrbek Patrik  

Lažo Miroslav  

 



 

Fond na podporu športu 

Príkopova 3255/6, 831 03 Bratislava – mestská časť Nové Mesto 

IČO: 52846059, DIČ: 2121173307 
e-mail: office@fnps.sk, www.fondnapodporusportu.sk 

PREZENČNÁ LISTINA 

POZVANÍ, HOSTIA A PRÍSEDIACI 

 

Zasadnutie Správnej rady Fondu na podporu športu dňa 03.02.2023 v Mestskom úrade, Hlavná 

ul. č. 73, Prešov (1. poschodie - prijímacia sieň) 

Číslo Priezvisko a meno Podpis 

1. Dedík Peter 

(predseda DR FNPŠ) 

 

2. Noga Michal  

3. Ondrejčáková Silvia  

4. Jenčuš Radoslav  

5. Antolová Lucia  

6. Fabian Michal  

7. Bertóková Adriana  

8. Kanuščák Jozef 

(podpredseda Prešovského 

samosprávneho kraja) 
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9. Furman Ján  

(vedúci odboru školstva PSK) 

ospravedlnený 

10. Budziňáková Lýdia  

(vedúca odboru majetku a investícií 

PSK) 

 

11. Oľha František 

(primátor mesta Prešov) 

 

12. Krajňák Peter 
(2. zástupca primátora mesta 

Prešov) 

 

 

13. Ľuboš Micheľ 

(poslanec mesta Prešov) 

 

14.   

15.   

16.   

17.   

18.   

 


